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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 17 Nisan 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, toplantımıza başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer 
katılımcılar, müze girişimizin olduğu, stat giriş kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.25 itibariyle 
oturumumuzda 76 divan üyemiz ve bilgi mahiyetinde 10 kulüp üyemiz mevcuttur. Nisabımız 
mevcuttur. Açılış nisabımız. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum.  
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri ekranları başında ve Galatasaray dijital platformlarından, 
takip eden üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasarayımızın sarı kırmızı renklerine gönül 
vermiş, hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. 
Vefat listesi lütfen. 5153 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Sina Özbudak, 8571 sicil numaralı 
Divan Kurulu üyemiz ve Galatasaray lisesinde uzun yıllar öğretmenlik ve idarecilik yapmış olan 
Necati Aktaş hocamız, 8719 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz Celal Yenitur, 9564 sicil numaralı 
kulüp üyemiz ve satranç duayenlerinden Tunç Alankuş ve kulüp doktorumuz, kardeşimiz, Yener 
İnce’nin değerli, kıymetli ağabeyi için sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. (Saygı duruşu 
yapıldı.) Buyurun oturabilirsiniz. Ruhları şad olsun, hepsine Allahtan rahmet diliyoruz. 
Müsaadenizle yerime geçiyorum. 
Saygıdeğer hazirun, toplantıdan önce Divan Kurulu üyemiz Sayın Hayri Kozak ağabeyimiz aradı, 
bir Galatasaraylı kardeşimiz, Alpagut Gültekin’in cenazesine katılmak durumunda olduğu için 
toplantımıza katılamayacağını bildirdi. Alpagut kardeşimize Allahtan rahmet diliyoruz ve değerli 
ailesi ve yakınlarına da sabırlar diliyoruz. 
Değerli hazirun, bugün mali gündem ve bütçe ağırlıklı bir gündemimiz var ama, gündemimize 
geçmeden önce Florya’daki Galatasaraylılar yurdunun kıymetli başkanı, Sayın Betül Güntürkün 
Pasinlere sözü vermek istiyorum. Buyurun. 
 
Betül Güntürkün Pasinler 
Divan Başkanımız, sayın Divan üyelerim, Kulübümüzün kıymetli Başkanı, Yönetim Kurulu 
üyelerim, saygıdeğer divan üyelerimiz hepinizi sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 
Galatasaraylılar Yardımlaşma Vakfı, umarım bu defa bu ismi duymayan yoktur aramızda. Çünkü 
biz daha önce 2.5 sene önce buraya geldiğimizde, bu konuşmayı yaptığımızda çoğunluk bu 
vakfın adını bilmiyordu. Böyle bir yapı, camiamızın bu yapısı, dünyada eşi benzeri olmayan bir 
yapı. Okulları var, ilköğretim okulu, lisesi, üniversitesi var. Milyonlarca taraftarı olan bir kulübü 
var artı bir de huzurevi var. Bu camianın kendi huzurevi, böyle bir yapının dünyada ben benzerini 
bulamadım, bulanlar varsa ve bilgilendirirse, gerçekten çok mutlu olurum. 
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Biz Galatasaraylılar yardımlaşma vakfının, sahibi olduğumuz, vakfın sahibi olduğumuz 
huzurevinin hak ettiği konumda olmadığının bilincindeyiz ve camiamızda tanınan, sektörde 
prestijli bir üne sahip olan bir yurt olması için, yoğun çaba harcıyoruz. Göreceğiniz gibi, yurt 
binası, Florya’da 2.5 dönüm arazi üzerinde kurulu, 5 bin metrekare kapalı alanı var. Villaların 
içinde, son derece yeşil ve sıcak bir ortamı var. Gördüğünüz gibi, burası yemekhanesi, yemek 
salonu, Galatasaraylıların olduğu bir yapı. Ben hemen bu çalışmalarımız için, yani sektörde 
prestijli bir üne sahip olan bir huzurevi olması için yardımlaşma vakfının yaptığı çalışmalara, 
kulübümüzün verdiği desteğe bir kez daha buradan teşekkür etmek istiyorum.  
Biz 2.5 sene önce tam 10 Kasım 2021 de, pandemi henüz tam olarak bitmemişti, bitmek 
üzereydi. Huzurunuzda yine bir konuşma yapmıştım, vakfımızı tanıtmak istiyordum, çünkü 
çoğunluk adını bile duymamıştı. O zaman bu konuşmayı yaptığım sırada, vakıfta sadece, 
yurdumuzda sadece 49 kişi kalıyordu ve 20 kişisi, yani %41 i Galatasaray camiasıydı, yani 
Galatasaray kulübü üyesi, Galatasaray lisesi mezunu ve birinci derece yakınları. O günden, 
bugüne çok mesafe kat ettik, hiç merak etmeyin, neler, nasıl bir ilerleme yaptığımızı size burada 
detaylı, detaylı anlatmayacağım. Ama şu anda yurdumuzda mevcut 73 kişi var ve gururla 
söyleyebiliriz ki, bu sefer 41’i değil, %62 si camiamız mensubu, kulüp üyesi, kulüp üyesi yakını, 
dernek üyesi, yani dernek üyesi tabii de ama Galatasaray lisesi mezunu ve Galatasaray lisesi 
mezunu yakını. 
Çünkü dernek üyesi olup olmadığını araştırmıyoruz biz kabul ederken, Galatasaray camiasına 
olan yakınlığını araştırıyoruz ve bunun için de oldukça büyük avantajlar sağlıyoruz. Kurumumuz 
100 yataklı, ama pratikte 100 yatak kullanma imkânımız yok. Çünkü bazı odalar 2 kişilik ve tek 
kişi olarak kullanılıyor. Artı, bir fizyoterapi merkezi var. Aile hekimliği unvanımız olduğu için bir 
muayene odası var. Bunun dışında, psikolojik destek de sakinlerimize sağlanmaktadır. Tabii 
burada özel olarak belirtmek gerekir ki, odalar tek kişilik, kendi banyosu, buzdolabı ve TV’si 
bulunmaktadır. 
Altını kalın çizgilerle çizmek istiyorum ki, Galatasaray lisesi mezunları, birinci derece yakınları, 
Galatasaray kulübü üyeleri ve birinci derece yakınları, ücretlendirmede ve kabul önceliklerinde 
hakları bulunmaktadır. Çünkü şu anda 73 kişiyiz ama rezerve edilmiş yerler var. Bir bekleme 
sırası var, tabii ki her zaman kuyruğun başında liseliler ve kulüp üyeleri bulunmaktadır. 
Kimsenin duymamış olduğunu düşünmeden bu kısa girizgâhı yaptıktan sonra, 2023 yılında 
Cumhuriyetimizin 100’üncü yılında camiamıza kazandırdığımız bir değerin, bilgisini vermek 
istiyorum ve de bir çağrıda bulunmak istiyorum. 1994 yılında değerli Galatasaraylıların 
girişimleriyle, bu binanın, huzurevimizin, Galatasaraylılar yurdu olan binanın arsası, milli 
emlaktan kiralanmıştı 49 yıllığına ve bunun 29 yılı geçti, şu anda 30 uncu yılını yaşıyoruz. 
Bildiğiniz gibi bu süre sonunda, sadece arsayı değil, üzerindeki binayı da hazineye devretmek 
durumundayız.  
Biz de kanunun 2007 yılında çıktığını düşünüyorum. Bize verdiği haktan faydalanarak Nisan 2022 
yılında, Çevre Şehircilik ve İklim Değişikliği bakanlığına satın alma talebimizi ilettik. Fakat 
bildiğiniz gibi böyle bir dilekçe çok kolay cevaplanmıyor, fakat inşaatı başladığımız, yani 1994’lü, 
1995’li yıllardan itibaren, projeye güvenen, vakfımızdan elini hiç çekmeyen, her aşamada destek 
sağlayan, sevgili başkanımız, Dursun ağabeyimiz devreye giriyor ve bizi yüreklendirdi açıkçası ve 
ilişkilerini de kullanarak, kulüpten bizi ayırt etmeden, hatta zaman zaman, kulübün zamanından 
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da çalarak, bize vakit ayırarak bu prosedürün hızlıca sonuçlanması ve vakfımızın yararına 
sonuçlanmasını sağladı.  
Takdir edersiniz ki, satın aldığımız, satın alma bedeli, şu anda arsanın rayiç bedelinin yani 30 da 
1 i filan civarında bir rakam. Sıra gelmiştir, Galatasaray camiasının finansman gücüne 
başvurmaya. Bunun için 9 Haziran 2023 tarihinde kulübümüzün Kalamış tesislerinde bir gece 
düzenledik. Galatasaraylıların yoğun ilgisi ile karşılaştık, mükemmel bir gece geçti ve biz de 
gururla ertesi gün gittik, bakanlıkla sözleşmemizi imzaladık ve peşinatımızı yatırdık. İşlem devam 
etti ve 31 Ekim 2023 tarihinde de tapumuzu aldık. Aylık taksitlerimizi de bugüne kadar düzenli 
olarak ödedik. Ama bu taksitler tabii Temmuz 2025’e kadar devam ediyor, henüz sonuçlanmadı 
ama gururla söyleyebilirim ki, yarısını ödemiş bulunuyoruz. Bu Galatasaray camiasının finansal 
dayanışma gücüne karşılık düşer. Ama bizi yüreklendiren, böyle büyük bir borcun altına 
girmemizi sağlayan Dursun ağabeyimizin de hakkını yemeyelim lütfen, yoksa biz cesaret edebilir 
miydik, bilmiyorum. Biz artık arsamızın ve binamızın bugün, yarın ve daima bizim olmasını 
istiyoruz. Ödemelerimiz 3 Temmuz 2025 yılına kadar devam edecek.  
9 Haziran 2023 tarihinde düzenlediğimiz Kalamış gecesindeki başarıyı tekrarlamak için tekrar 
camiamıza başvurmak istiyoruz. Gördüğünüz gibi, görüntülerden, bu isimler bize 9 Haziran 
gecesinde platin, altın, gümüş, elmas, bronz sponsorluklarıyla destek olan Galatasaraylılara 
aittir. Bir şeref tablomuz vardır ve sponsorluk bedellerine göre de oda adları, koridor adları 
kendilerine isimleri konmuştur. Kendilerine bir kez daha teşekkür etmek istiyorum. 
Bu kutsal amacımız için tekrar size başvuruyoruz. 2 Mayıs 2024 te Point Otelde bir gece 
düzenliyoruz, sizi de bize destek olmak üzere Point otele hepinizi bekliyoruz. Gelme imkânınız 
olmasa da gerek davetiye alarak, gerek bağışta bulunarak bize destek olmanız, en büyük 
dileğimiz. Geceyi Candan Erçetin kardeşimiz diyorum, gururla, sanatçı kişiliği ve Galatasaraylılığı 
ile her zaman gurur duyduğumuz kardeşimiz, bizim için o gece sahnede olacak.  
Bu tapumuzu aldık tabii, borçlarımız devam ettiği müddetçe, henüz tam sahibi hissetmiyoruz 
kendimizi ama bu mülkün bizim olabilmesi için büyük, küçük demeden tüm bağışlara gerçekten 
ihtiyacımız var. Galatasaraylılar yurdu, Galatasaraylılar yurduna, herkesin bir ziyaret etmesini 
istiyorum. Florya’da, kulübümüzün tesislerine oldukça yakın bir yerde, son derece güzel bir 
ortamı vardır. Orada büyük bir ihtimalle şu anda %62 si Galatasaraylı olduğuna göre, önemli 
sayıda Galatasaraylı ağabeyimiz neyse ki henüz ablamız yok. Ağabeyimiz kalmaktadır. Tabii 
ihtiyaç anlamında söylemiyorum bunu, yaş nedeniyle söylüyorum. Ağabeyimiz kalmaktadır, 
hem onları ziyaret edip mutlu olmalarını sağlarsınız, hem de camiamızın sahip olduğu bu 
huzurevi hakkında, daha derin bir bilgiye sahip olursunuz. 
Galatasaraylılar yurdu sadece bir huzurevi olarak düşünmeyin, bir yurt olarak düşünün, bir 13 
üncü sınıf yatakhanesi olarak düşünün, sağlıklı, sağlıksız orada kendi dönem arkadaşlarınız 
veyahut diğer Galatasaraylılarla vakit geçirebileceğiniz bir ortam olarak düşünün. Lütfen böyle 
kabul edin. Galatasaraylılar yurdu, sevginin, saygının, birlikteliğin ve dayanışmanın vücut bulmuş 
halidir. Sıcak yuvamız, kalıcı yuvamız olsun, bugün, yarın ve daima. Tekrar çok teşekkür 
ediyorum beni dinlediğiniz için, saygı ve sevgiyle selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Galatasaraylılar yurdumuzun kıymetli başkanı, vakıf başkanı, Sayın Betül Güntürkün Pasinlere 
teşekkürler. Eminim ki camiamızın bütün unsurları, bu kutsal amaç için söz konusu 
organizasyona kuvvetli bir katılım sağlayacaklardır. 
Şimdi gündemimize geçiyoruz. Gündemi Divan Kurulu yazman üyemiz Sayın Nilüfer Sanvar 
okuyacak. Buyurun. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
4 Nisan 2024 Divan Kurulu gündem: 

1. Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. Galatasaray sportif a.ş. nin 1 Haziran 2023 – 29 Mart 2024 dönemine ilişkin 9 aylık 

finansal raporlarıyla ilgili bilgi sunumu. 
4. 27 Nisan 2024 Cumartesi günü saat 10.00 da Lütfü Kırdar uluslararası kongre ve sergi 

sarayında yapılacak, kulüp yıllık olağan bütçe toplantısı ile ilgili genel görüşme.  
5. Kulübümüz ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
6. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler Şimdi okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği 
ile kabul edilmiştir. 
Gündemin birinci maddesi ile devam ediyoruz. Mart ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve 
oya sunulması.  
Ses kaydı çözümlenerek, kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet sitemize yüklenmiş 
olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle, aylık toplantı tutanağını oylarınıza sunuyorum. 
Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Divana gelen iki evrağımız var. Birini şimdi zorunlu olarak okuyacağız. Sayın Nilüfer Sanvar, yıllık 
olağan bütçe toplantısının gündemini. Sadece gündem kısmını.  
 
Divan Kurulu Yazmanı Nilüfer Sanvar 
Yıllık olağan bütçe toplantısı. Gündem. 

1. Açılış. 
2. Genel Kurul Başkanlık Divanının oluşması. 
3. Saygı duruşu ve İstiklâl Marşının söylenmesi. 
4. Kulüp başkanı ya da görevlendirdiği kişinin, sunuş konuşması 
5. Bütçe tasarısının görüşülmesi ve bütçenin karara bağlanması. 
6. Dilekler 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Söz konusu yeni değişen tüzüğümüzle ihdas edilen, yıllık olağan bütçe toplantımız, Nisan ayının 
27’sinde, yani önümüzdeki bu Cumartesi değil, ondan sonraki 27 Nisan 2024 Cumartesi günü, 
Harbiyedeki Lütfü Kırdar uluslararası kongre sarayında yapılacak. Bunu lütfen not alalım ve 
yıllarca, hani toplantıların sonunda, 20, 30 kişinin katılımıyla yapılan, bütçe toplantılarından 



5 
 

farklı olması için de, güçlü bir katılım sağlayalım ve çevremizi de bütçe çevremizdeki divan ve 
kulüp üyelerimizi de bu toplantıya katılmaları için teşvik edelim, lütfen. 
Şimdi diğer evrağımızı okumadan önce, toplantı akışına, dahi seri akış açısından, başkanımız 
Sayın Dursun Aydın Özbek’i kürsüye davet ediyorum. Buyurun Sayın Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım, kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, bizi ekranlardan izleyen, 
değerli Galatasaraylılar, saygıdeğer hanımefendiler, beyefendiler, hepinize saygılarımı ve 
selamlarımı gönderiyorum.  
Sözlerime başlamadan önce sevgili Betül’ün buradaki Galatasaraylılar yurdu için yaptığı, sizlere 
yaptığı çağrıyı ben de dikkatlice dinledim. Gerçekten Galatasaraylıların yurdu, Galatasaray 
yardımlaşma vakfı, kurumlarımız içindeki önemli kurumlardan bir tanesi, kendisi de ifade etti. 
Bu manada dünyada eşi, benzeri olmayan bir camiayız. 
Evet, hem sportif manada, sosyal manada, eğitim alanında, herkesin imrendiği, imrenerek 
baktığı, büyük bir grubuz. Tabii adım adım, kademe kademe bu gruba, bu camiaya daha iyi 
hizmet vermek için hepimiz, bütün bireyleri, bütün Galatasaray sevenleri, çok büyük bir azimle 
çalışıyor.  
O açıdan sevgili Betül’ün çağrısına lütfen hep beraber kulak verelim. Bu işin önemi, değerli 
Galatasaraylılar, ben işin başında da Betül kardeşime de söyledim. Bizim tapuyu almak için, 
taahhüdüne girdiğimiz para, büyük bir para değil. Bunu bireylerimizin büyük bir kısmı tek başına 
da ödeyebilir veya kulüp veya başka bir organımız, bunu tek başına ödeyebilir. Bu böyle, yani 
çok önemli bir meblağ olmadığını düşünüyorum. Fakat işin güzelliği, herkesin bir tuğla koyması 
burada. Yani orası bizim yurdumuz, orası bizim evimiz diyebilmemizin içinde bunun saklı 
olduğunu düşünüyorum. 
Meblağın, miktarın, beş kuruşluk önemi yok. Beş kuruşluk önemi yok. Katkının önemi var. 
Herkes, bunu benimsesin ve bu manada Betül’ün çağrısına kulak vermenizi ben hassaten rica 
ediyorum, evet benim dahlimle, benim cesaretlendirmemle böyle bir işe vakıf kalkıştı, fakat her 
açıdan da büyük bir kazanç sağlamıştır vakıf. Ama daha da önemlisi, yüzyıllar boyu Galatasaraya 
hizmet verecek, Galatasarayın bir ihtiyacını, çünkü bir gün hepimizin, böyle bir kuruma ihtiyacı 
olabileceğini düşünelim. 
Yarınımız, belli değildir, inşallah kimsenin ihtiyacı olmaz ama ihtiyacı olduğu zaman da böyle bir 
kurumun hazır olmasında büyük fayda var. Onun için ben de desteklerinizi sizlerden rica 
ediyorum.  
Değerli üyeler, değerli Divan Kurulu üyeleri, bu Nisan ayı divan toplantısında bugün yine bir 
aradayız. Ben öncelikle bütün üyelerimizin, bütün Galatasaraylıların geçmiş bayramını 
kutluyorum. Bildiğiniz gibi ülkemizin yaşadığı deprem felaketinin üzerinden yaklaşık 14, 15 ay 
gibi bir süre geçti, değerli Galatasaraylılar, Galatasaray spor kulübü olarak, bu felaketin ilk 
gününden itibaren, bölge için seferber olduk. 
O bölgeyi ve yaşananları hiçbir zaman unutmamamız gerektiğini defalarca da size 
hatırlatmıştım. Kulübümüz, bu Ramazan ayında, konteyner kentimizde açtığı iftar çadırı ile, 
hemen her gün yaklaşık 2 bin vatandaşımıza yemek dağıtımında bulundu. Ben bu çadırın 
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hazırlanmasında, maddi, manevi, katkıda bulunan tüm Galatasaraylılara buradan büyük bir 
teşekkür gönderiyorum. 
Galatasaray spor kulübünün sadece bir spor kulübünden ibaret olmadığını, sözlerimin başında 
da belirtmiştim. Bir kez daha, bu da sosyal yönümüz, bir kez daha gösterdiğimiz için de çok mutlu 
ve gururluyum. 
Bu değerli çalışmalar, sportif rekabetin her alanda çok yüksek seviyede devam ettiği bu 
dönemde, hepimizin günlük, duygu ve düşüncelerden sıyrılmamızı, hayatın aslında ne olduğunu 
hatırlamamızı sağlıyor, değerli Galatasaraylılar. Biliyorsunuz, tüm bu sivil toplum çalışmaları için, 
birlikte 1905 altında toplamıştık. Bu çalışmalarımız ilerleyerek, büyüyerek devam edecek. 
Yine birlikte 1905 altında engelsiz aslanlar balosunu, 28 Şubatta Çırağan sarayında 
gerçekleştirdik. Bu önemli gecede, toplanan gelir Galatasaray paralimpik akademisini kurmak 
amacıyla kullanılacak. Ben bu gecede emeği geçen tüm arkadaşlarıma da büyük bir teşekkür 
ediyorum. Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün çocuklarımıza armağan ettiği 23 Nisan’da biz de 
Hatay ve Maraş’ta kardeşlerimizin yanında olalım istedik. Her iki şehirde de ayrı ayrı oyun 
alanları düzenledik, yaklaşık 1500 kardeşimizle birlikte olacağız, beraber kutlayacağız bu önemli 
bayramı. 
Hafta sonu oynayacağımız Pendik maçında da bundan önce yaptığımız gibi, koruma altındaki 75 
kardeşimizi statta ağırlayacağız. Bu vesileyle milletimizin 23 Nisan, Ulusal Egemenlik ve Çocuk 
Bayramı’nı da kutlamak istiyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, şimdi, şimdi biraz da kulübümüzle ilgili olan diğer gelişmeler konusunda 
sizi bilgilendirmek istiyorum. 
Bir çoğunuz biliyorsunuz, farkındasınız. Galatasaray sportif a.ş. nin 9 aylık bilançosu açıklandı. 
Bu dönemde, yaklaşık 600 milyon liralık bir kâr açıkladık. Bu geliri de, bu seviyeyi de sene sonuna 
kadar taşımak istiyoruz. Ancak yükselen faiz oranları ve piyasa koşullarında bu hiç de kolay 
olmayacak. 
Dolayısıyla benim her zaman ifade ettiğim gibi, kulübümüzün elindeki imkânları kullanıp, bu faiz 
sarmalından bir an önce çıkmasının yolunu bulmalıyız. Çözüm, Bankalar Birliği borçlarını ödeyip, 
bu anlaşmadan çıkmaktır. Bugün mutlulukla ifade etmek isterim ki, Galatasaray spor kulübü bu 
konuda hazırlıklarını son aşamaya getirdi ve size seçim zamanında, yani 2022 senesinde vermiş 
olduğumuz sözü tutmak için son aşamaya geldik. Dönemimiz bitmeden, bu sözümüzü tutarak, 
yeni yönetimin bankalar birliği borcundan kurtulmuş bir şekilde göreve başlamasını 
sağlayacağız. 
Değerli Galatasaraylılar, bu borçlardan kurtulmak için atılması gereken adımlardan, biri de 
Florya tesislerinden, Kemerburgaz’a taşınmamız konusudur. Kemerburgaz tesislerimizde 
inşaatımız devam ediyor. Önümüzdeki sezonun başından itibaren, Kemerburgaz tesislerinde 
olacağımızın müjdesini buradan sizinle paylaşmak istiyorum değerli Galatasaraylılar. 
Mevcut durumu yerinde beraber görmek için, UEFA kupasının yıldönümünde, yani 17 Mayıs’ta 
hep beraber Kemerburgaz tesislerimizde bir piknik organize ediyoruz ve siz değerli 
Galatasaraylılara, orada hep beraber olmaya, bu güzel günü hep beraber kutlamak için, hepinizi 
davet ediyorum, orada birlik ve beraberliğimizi bir kez daha kanıtlamış olacağız, değerli 
Galatasaraylılar. 
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Bildiğiniz gibi, 27 Nisanda bir bütçe genel kurulumuz var. Sayın Divan Başkanımız da ifade etti. 
Geçmişte bütçe toplantıları çok az bir hazirunla yapılıyordu. Biz değişen takvim çerçevesinde 
bütçenin apayrı bir genel kurulda tartışılmasının faydalı olacağını düşündük ve bunu organize 
ettik. 
Bu genel kurul için hazırladığımız bütçede göreceğiniz üzere, bütçemiz, normalde faaliyette artı 
veriyor. Bu durumun oluşmasını sağlayan en önemli şey, şu anda yasanın bize verdiği hak olan, 
stopaj giderlerinin amatör şube ve alt yapı harcamalarında kullanılabilmesi konusudur.  
Yönetim olarak, koyduğumuz hedeflerden uzaklaşmadan ama ayağımızı yorganına göre 
uzatarak, bir bütçe planı yaptık. Fakat kulübümüzün sportif a.ş. ye devam eden borç sarmalı 
yüzünden, bütçe eksi bir rakamla onaya sunulacak. Her zaman konuştuğumuz, sponsor ve yeni 
gelir kalemleriyle bu farkı mümkün olduğunca az tutmanın en önemli amaçlarımızdan biri olması 
gerektiğini de düşünüyorum. 
Bu arada değerli Galatasaraylılar, bir hatırlatma yapmak istiyorum. 2023-2024 sezonu voleybol 
şubesi performansını değerlendirebilmek ve yeni sezona dair yapılanmamızı istişare etmek 
amacıyla ikinci voleybol çalıştayını 23 Nisanda Galatasaray Taç spor tesislerinde 
gerçekleştireceğiz. 
Bu gibi çalışmaların, bize ortak akılla hareket etme adına büyük bir fırsat verdiğini düşünüyorum. 
Katkı verebilecek, üyelerimizin bu çalıştaya katılımını da rica ediyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, Gazi Mustafa Atatürk’ün bize emanet ettiği cumhuriyetimizin 100’üncü 
yılındaki şampiyonluğu almak, şampiyon olmak bizi çok gururlandırmıştı. 7 Nisan tarihinde 100 
üncü yılın Spor Kupasını da kazanarak bu gururu perçinlemiş olduk. 
Bu kupayla tarihimizde 60’ıncı kupaya ulaşarak, birçok rakibimizin hayal bile edemeyeceği bir 
rakama ulaşmış bulunuyoruz. Bu büyük gururda emeği olan, başta Okan hocamız ve ekibi olmak 
üzere, tüm futbolcu kardeşlerime ve geçmiş dönemde kulübe hizmet vermiş herkese, 
teşekkürlerimi sunuyorum. 
Değerli hazirun, bildiğiniz gibi, süper kupa maçının Urfa’da oynanmasına karar verilmişti, ben de 
kupa, maçtan bir iki gün evvel, Urfa’ya gitme kararını aldım ve bu bir iki günü orada bölgede 
geçirdim. 
Üzerine basarak söylüyorum. Bölgedeki Galatasaray sevgisini, kelimelerle anlatmak mümkün 
değil. Sabahlara kadar otel önlerinde bekleyen insanların, hayalini kurdukları futbolcuları canlı 
gören çocukların gerçek sevgisinden bahsediyorum. Bize olan bu inanılmaz sevgi için, bölge 
halkına özel olarak büyük bir teşekkür gönderiyorum. Bu tarz organizasyonların artması ve tüm 
Türkiye'ye yayılmasının çok önemli olduğunu düşünüyorum. 
Galatasarayı her gün görme imkânı olmayan taraftarlarımızla, oyuncularımızı bu sevgi 
ortamında buluşturmamız gereklidir. Futbol takımımız şampiyonluk hedefine doğru emin 
adımlarla, rekorlar kırarak gidiyor değerli arkadaşlar, onların mücadelesi, bizim 
şampiyonluğumuza olan inancımızı daha da pekiştiriyor.  
Hiç kimse merak etmesin. Galatasaray gibi birlikte mücadele edip, şampiyon olacağız. Tüm 
taraftarlarımızı bir kez daha bizi saha dışına çekmek isteyenlerin oyunlarına karşı sakin olmaya 
davet ediyorum. Pis bir oyun oynamaya devam ediliyor. Biz bir oyunun parçası olmayacağız, 
sahanın içinde gereken cevabı onlara fazlasıyla vereceğiz. Hepinize saygı ve sevgilerimi 
sunuyorum, değerli Galatasaraylılar. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Süper kupa, süper kupa finali için kendim 
de Urfa’daydım, inanın bütün kavşaklar, otel önü, başkanımızın dediği gibi, bütün kavşaklar 
insan seliydi, Urfa’nın, yani balıklı gölünden, Kapalı çarşısına kadar adım atmak mümkün değildi, 
yani. Saygıdeğer hazirun, geçmiş toplantımızda kurduğumuz kuruluş deklarasyonunu yaptığımız 
ve sizlerin onayladığı, divan tribünü iyileştirme çalışma grubu, faaliyetlerine başladı. Divan 
yönetim kurulumuzdan, Sayın Başkan Yardımcımız, Sayın Yalçın Kaya ve Divan Kurulu 
yazmanımız, Sayın Ali Tüzmen bu ekipte yer aldılar. Bunu geçen toplantımızda oylatmıştık. Ekip 
sözcüsü olarak, şimdi sözü çalışma grubunun sözcüsü olarak Sayın Ali Tüzmen’e vermek 
istiyorum. Ekibi belirlediler ve çalışmalarına başladılar. Bir kısaca özetleyebilirsek, çok iyi olur. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
Çok teşekkürler, ekibimizde 3 tane üyemiz var. İlk önce onların isimlerini sizlere saymak ve 
başkanımız tarafından onaya sunulmalarını sağlamak istiyorum. 8509 numaralı divan üyemiz 
Yıldırım Muharrem Yüksel, 8923 numaralı divan üyemiz Şükrü Hanedar, 11862 numaralı kulüp 
üyemiz Mehmet Özkeskin ve divan heyetinden iki kişi olarak da, 5 kişilik bir grup olarak 
çalışmalarımıza başladık. Tetkiklerimizi yaptık, bugün de stat içerisinde, sorumlu olarak bize bu 
konuda destek olacak birimlerle de bir toplantı gerçekleştirdik. En kısa sürede tespitlerimizi ve 
bunlarla ilgili de birtakım çözüm önerilerimizi başkanlığa sunacağız. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler, kısa bilgilendirme için, şimdi bu Divan Kurulu yazman üyemiz Sayın Ali Tüzmen’in 
bahsettiği, yönetim ekibimiz dışında kalan 2 divan üyemiz ve 1 kulüp üyemizi oylarınıza 
sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliğiyle kabul edilmiştir. Teşekkürler. 
Şimdi farkındalık yaratmak için Divan Kurulumuza gelen bir evrak var. Şu anda bir şey 
yapmayacağız bu konuda ama bir farkındalık yaratmak ve duyarlılık yaratmak anlamında, bu 
divana gelen bu evrağı okutmak istiyorum. 
 
Divan Kurulu Yazmanı Ali Tüzmen 
16 Nisan 2024, Sayın Aykutalp Derkan, Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanı, İstanbul. 
Sayın Başkan, 119 yıllık maziye sahip kulübümüzde, bugüne kadar kurumsallaşma yolunda çok 
büyük adımlar atılmış olmasına rağmen, temel standart eylem planı başlığı altında derli toplu 
bir yeknesak uygulama prosedürünün eksikliği kuvvetle hissedilmektedir. Çeşitli durumlarda 
yapılacak eylem ve işlemler, değişik başlıklar altında Dokümante edilmiş olup, yine muhtelif 
birimlerin sorumluluğunda uygulanmaktadır. Kulübümüzün renklerinden, armasından, vefat 
eden üye için nereye ve ne ebatta ilan verileceğine kadar tüm bu değer ve eylemler için yazılı 
bir kılavuz hazırlanması, hem uygulayıcılara kolaylık sağlayacak, hem de olası farklı 
uygulamaların önüne geçerek, bazı yanlış yorumlamalara da mani olacaktır. 
Bu çerçevede Sayın Başkanlığınızın münasip göreceği bir çalışma ekibi oluşturularak, muhtelif 
sektörlerdeki kurumsal benzer uygulamaları inceleyip, kulübümüz için bir el kitabı hazırlanması 
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ve böylece benzer tüm değer ve eylemlerin tek belge içinde olması önerimi tespitlerinize 
sunarım. 
Şüphesiz hazırlanmasını önerdiğim bu kitapçığın zaman içinde ve gerektikçe güncellenecek canlı 
bir kaynak olması düşünülmektedir. Saygılarımla, Mustafa Arif Ekeman, 5066. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, yoğun gündemimiz nedeniyle, bugün herhangi bir aksiyon almamız söz 
konusu değil. Bir yıllık bütçe genel kurulumuz Nisan sonunda, 27 sinde ve Mayıs ayı sonunda da 
malumunuz, yeni kulüp Yönetim Kurulu seçimlerimiz olacak. Ama bir farkındalık yaratmak ve bir 
duyarlılık yaratmak anlamında, bu gelen evrağı okuma, okutma ihtiyacı duyduk, divan yönetimi 
olarak, şu anda bilgilerinize sunmuş olduk. Şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Ben mali 
tablolar konusunda 9 Nisan Salı günü saat 21.59 da Sportif A.Ş.’mizin 9 aylık finansal raporu, 35 
sayfa olarak yüklenmişti, bununla ilgili ve bütçe tasarısı ile ilgili olarak da Yönetim Kurulu 
muhasip üyemiz, Sayın İsmail Sarıkaya’yı davet etmek istiyorum. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Muhasip Üyesi İsmail Sarıkaya 
Değerli divan, değerli divan üyeleri, değerli Galatasaraylılar, bizi televizyonlarında seyreden 
Galatasaraylılar, hepinize saygılar sunuyorum. 
Ben her zamanki gibi size kısa, anlaşılır bir özet şeklinde, 9 ayda gerçekleşen raporları ve 27 
Nisanda sizlerin huzurunuzda onay isteyeceğimiz bütçeyi sizlere açıklayacağım. Müsaadenizle 
ben hemen başlamak istiyorum. 
9 aylık bütçe, gerçekleşen durumumuzdan başlıyoruz. Biraz okumakta zorluk çekebiliriz ama biz 
gerçekleşen, bütçe onaylattığımız ve gerçekleşen olarak size, sadece şubeler ve toplamlar 
bazında giderek size anlatmak istiyorum. Merkez ve şubeler; bütçe onaylananı, 9 aylık 
bütçesinde 212 milyon, gideri 117 milyon, fark 95 milyon olarak bütçelemişiz. Gerçekleşen, 381 
milyon gelir, 133 milyon gider, 247 milyon fazla vermişiz. 
Erkek basketbol, kadın basketbol, tekerlekli basketbol, kısaca basketbol, toplam olarak size 
burada gösterdiğimiz, ikinci kırmızı satırda gördüğünüz. Bütçelenen, 76 milyon, gelir. Gider 112 
milyon, fark 35 milyon olarak bütçelemişiz. Fakat gelir de artmış, gider de. 190 milyon gelirimiz, 
247 milyon giderimiz, 56 milyon bir eksi de olsa, bütçede hem pozitif, hem negatifte artışlarımız 
söz konusu olmuştur. 
Voleybol şubemiz, bayan, kadın voleybol, erkek voleybol, voleybol toplamı, burada 3 üncü 
sırada gördüğünüz kırmızı hattın toplamı, bütçelenen 19 milyon gelir, 48 milyon gider, 28 milyon 
eksi olarak bütçelemişiz. Gerçekleşen, ilk 9 ayda 55 milyon gelir, 91 milyon gider, eksi 36 milyon 
olarak gerçekleşmiş, şu ana kadar. 
Alt yapı basketbol, alt yapı voleybol ve alt yapı toplam olarak gördüğünüz 4 üncü kırmızı satırdaki 
toplamlar, gelir 1 milyon bütçelemişiz, gider 10 milyon TL, fark 9 milyon TL olarak hesaplamışız. 
9 aylık süreçte, gerçekleşen gelir 5 milyon, gider 17 milyon, arada da 11 milyon bir fark söz 
konusu olmuş. 
Su sporları toplamı, yüzme, sutopu, yelken, kürek şubelerini kapsamakta. Su sporları toplam 33 
milyon gelir bütçelemişiz, 37 milyon gider bütçelemişiz. Arada da bir 3 milyon eksi ile 
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bütçelemişiz. 9 aylık süreçte, gerçekleşen 55 milyon gelir, 60 milyon gider, 5 milyon eksi ile şu 
anda gerçekleşmiş durumda. 
Atletizm, judo, binicilik, tenis, briç, satranç şubeleri, yani diğer şubeler toplamı olarak, 
bütçelediğimiz 3 milyon TL, gider 6 milyon 200 bin TL, fark 2 milyon 800, gerçekleşen gelirimiz 
8 milyon, giderimiz 12 milyon, 3 milyon 873 bin lira eksi bakiye oluşmuş. 
Spor okulları, e-sporu da ilave ettiğimizde, gelir gider farkı, faaliyetlerimizde, bütçelenen 351 
milyon TL gelir, gider 336 milyon TL, 14 milyon TL fazla vermesini öngörmüşüz. 9 aylık süreçte, 
gerçekleşen gelir 700 milyon TL, gider 571 milyon TL, 9 aylık süreçte de 128 milyon TL 
faaliyetlerimizde fazla vermiş durumdayız. Yani bu bizim için önemli, inşallah dip toplamında, 
ilerleyen dönemlerde, olumlu olarak yansıyacak. Diğer gelir, giderler. Faiz giderleri, kur farkı 
geliri, sportif a.ş. faiz giderleri, toplam gelir-gider olarak da 354 milyon TL bütçelemişiz. 
Gelirlerimizi. 971 milyon giderlerimizi bütçelemişiz. 616 milyon TL eksi olarak sizlerin onayını 
almışız, şu ana kadar 9 aylık süreçte, 712 milyon TL toplamda gelir elde etmişiz. 1 milyar 494 
milyon TL giderimiz oluşmuş. 781 milyon da eksi olarak devam etmekteyiz. 
Kulüp gerçekleşen inşallah faaliyetlerimizdeki kârlarımızı, sponsor gelirlerimizi artırmak 
suretiyle, bu dip toplamdaki eksiyi de azaltmak niyetindeyiz. İnşallah başaracağız. 
Yine size yayınladığımız sportif a.ş. nin de son tablolarını, sizlerle paylaşmak istiyorum. 
Sportif konsolide, 9 aylık süreçte, hasılatımız 2022-2023’te 994 milyon iken, 1.6.2023-29.2.2024, 
9 aylık süreçte, 4 milyar 576 milyona çıkmış durumda. Satış maliyetleri, geçmiş 9 aylık dönemle 
baktığımızda, 1 milyar 444 iken, şimdi 9 aylık dönemde, 3 milyar 804 milyon TL ye yükselmiş 
durumda. Brüt kâr-zarar, geçtiğimiz 9 aylık dönemde, 449 milyon iken, eksi 449 milyon iken, bu 
dönemde artı 772 milyon TL olarak aşağı yukarı 1 milyar 100 milyonun üstünde bir artış söz 
konusu olmuştur. 
Genel yönetim giderleri, 42 milyondan, 109’a, pazarlama, satış, 86’dan 219’a, diğer faaliyetler 
20’den 99’a, diğer faaliyet giderleri, 97 milyondan, 768 milyon TL ye, ki bu 768 milyon TL de 
tamamen kur farkından gelen bir artış. 
Faaliyet kâr ve zararı, bunların toplamından geçen sene, 654 milyon zararken, aynı dönemde, 
226 milyon zarara indirmişiz. Yatırım faaliyetleri, gelir-giderleri, 150 den 1 milyar 44 milyon TL ye 
çıkmış. 1 milyon 44 milyon TL nin içinde de işte sizlerin de bildiği gibi, futbolcu satışlarımızdan gelen 
önemli gelirimiz var. Finansman gelirleri, 16.5 milyondan, 172 milyon TL ye, vergi giderleri, 3 milyondan, 
37 milyona çıkmış durumda. Dönem olarak, geçen sene bu dönemde, 525 milyon TL zarar etmişken, bu 
dönem 608 milyon kâr açıkladık. 
Biraz önce başkanımız da ifade etti. Bu tabloların daha da iyiye gitmesi için. Size bizim bankalar birliği ile 
yaptığımız anlaşmadan sonra, ödediğimiz faizlerin de böyle bir çizelgesini yaptık. Önümüzdeki sezonda 
tahmini ödeyeceğimiz. Niye Bankalar Birliğinden şu an çıkmamız gerektiğini bu grafikte görebiliyorsunuz. 
Şurada kısaca size anlatayım. İlk bankalar birliği anlaşması yapıldığında, 2021-2022 sezonunda, faiz oranı 
%22 iken, 465 milyon TL faiz tahakkuk etmiş. Faizler 2022-2023’te düşmüş, %13’e, bizim de faiz giderimiz 
246 milyon TL ye düşmüş. Bundan sonraki dönemde, 2023-2024 içinde bulunduğumuz sezonda, 9 aylık 
dönem için söylüyoruz. 3 aylık dönemde, tahmini olarak bütçelendi. 760 milyon TL faiz giderimiz 
oluşuyor. Önümüzdeki sezonda faizlerin yani şimdiki düzeylerde kalacağını tahmin ederek, bu rakamın 1 
milyar 175 milyon TL ye ulaşacağını tahmin ediyoruz. O yüzden de başkanımızın da ifade ettiği gibi, bizim 
için bu anlaşmadan çıkılması artık zorunluluk haline gelmiş bulunmakta. 
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Tabii bir de iyi şeyimiz var. Bu da loca, vip ve kombine satışlarımızdan, şu ana kadar tarihimizdeki en fazla 
geliri elde ettik. İnşallah gelirimizi daha da artıracağız. Bu vesileyle özellikle loca sahiplerine, sizlerin 
huzurunda teşekkür ediyoruz. Ortalama 2 sene boyunca, stadımız localar bazında kapalı gişe oynayacak. 
Burada da yani bu gelirlerin ne şekilde olduğunu size şöyle bir ufak bir kutucuklarla anlatmak istedik. 
2021-2022 sezonu, tabii pandeminin de etkisi ile oldukça düşük gerçekleşen bir sezon, 2022-2023, 571 
milyon TL, dolar kuru olarak baktığımızda, 30 milyon, 31 milyon dolar gelir elde etmişiz, loca, vip, 
kombine satış gelirlerinden, 2023-2024 te bu gelirimiz, TL olarak 1 milyar 600 milyon civarına çıkmış, 
dolar olarak da 54 milyon 800 civarında, bu içinde bulunduğumuz sezon, gelecek sezonda, demin 
teşekkürlerimizi ilettiğimiz gibi, localarımızın hem satılması, hem de localarımızdaki sayısal artışla da 
kaynaklanan, localarımız 198 adetten, satılabilir 221 locaya, tribünlerimiz, tribün sayımız da 52.468 den, 
53.798 e, yani aşağı yukarı 54 bin kişilik bir stat olduk. Çıktı. Bunların da hepsini hesap ettiğimizde, ki bu 
rakamın daha üstüne de çıkması mümkün. Burada gerçekleşen, loca satışlarından gelen para, o kesin, o 
geldi. Diğerleri de maç günü gelirlerini de hesap ettiğimizde, şu anda 2 milyar 827 milyon TL para 
bekliyoruz. Bu rakamın daha da artması, Galatasarayımızın başarısıyla doğru orantılı, bu da aşağı yukarı 
70 milyon dolara varan bir gelir söz konusu olacak. Bu da hepinize, Galatasaraylılara biz yönetim olarak 
teşekkür etmemiz gereken bir rakam, hepinizin huzurunda, bu localara ilgi gösterenlere, VIP’leri alanlara, 
herkese çok teşekkür ediyorum. 
Şimdi şöyle bir tablo hazırladık. Daha anlaşılabilir olması için, bu sene şu ilk kolonda gördüğünüz, ilk 3 
kolonda gördüğünüz. Bu sene onaylanmış bütçemiz. Diğer 3 tane kolon da 27 Nisanda sizlerin 
huzurunuzda onay isteyeceğimiz bütçemiz. En sonunda da gördüğünüz gibi, gelir, giderlerin yüzde olarak 
artışları. Bu seneki bütçe ile sizlerin onayınıza 27 Nisanda sunacağımız, bütçemizdeki gelir giderlerin 
farklarını göstermekte. 
Bunun için de hemen size en azından kırmızı satırlardakiler, çünkü toplamları oluyor, bunları okumak 
suretiyle, sizleri bilgilendirmek istiyorum. İçinde bulunduğumuz, 2023-2024 onaylanan bütçesi, merkez 
ve tesislerde, gelir 283, gider 156, fark 126 milyon TL, artı olarak bütçelenmişken, 27 Nisanda sizlerin 
huzurunuzda onay isteyeceğimiz bütçemiz, 568 milyon TL gelir, 306 milyon TL gider, artı 261 milyon TL 
fazla öngörüyoruz. Bütün bu amatör şubelerimiz, demin başkanımızın da ifade ettiği gibi, stopaj 
gelirlerinin şubelere dağıtımından da kaynaklanan önemli bir artış söz konusu olacak. Tabii ki, siz de 
biliyorsunuz, stopaj demek, bizim devlete olan vergimizi ödedikten sonra, bu da buradaki vergilerin 
ödendiğine, devletin de bu bize geri ödemesinden kaynaklanan ve bunları da amatör şubelere dağıtmak 
suretiyle, inşallah önümüzdeki sezon daha başarılı bir sezon geçirmeyi ümit ediyoruz. 
Basketbol toplamı; erkek basketbol, kadın basketbol, tekerlekli basketbol, basketbol toplam olarak. 
Sizlerden onay aldığımız, bu sene, ait olduğumuz sene, 105 milyon gelir, gider 153 milyon, fark eksi 48 
milyon olarak onay almışız. 27 Nisanda sizlerin huzurunuzda onay alacağımız bütçemiz, 402 milyon gelir, 
488 milyon gider, eksi 86 milyon olarak, bütçeledik.  
Erkek voleybol, kadın voleybol, voleybol toplam olarak sizlere okuyacağım. 25 milyon gelir onaylı 
bütçemizdeyken, giderimiz 64 milyon TL, eksi 39 milyon TL bütçelenmiş. Önümüzdeki dönem, 180 milyon 
TL gelir, 266 milyon gider, 86 milyon eksi olarak sizlerin onayına sunacağız. Alt yapı basketbol, alt yapı 
voleybol, alt yapı toplam, 1 milyon 366, gelir, gider 14 milyon 800 olarak bütçelenmiş. Önümüzdeki 
dönem, gelir 10 milyon TL, gider 37 milyon TL, fark eksi 26 milyon TL olarak, sizlerin onayına getireceğiz. 
Yüzme, otizm yüzme, su topu, yelken, kürek, su sporları toplamı, bu sene bütçelenen 52 milyon gelir, 
gider 50 milyon TL, eksi 2 milyon TL farkla bütçelenmiş. Önümüzdeki sene, 166 milyon TL gelir, 119 
milyon gider, artı 47 milyon, burada fazlalıkla bütçelemiş durumdayız. Atletizm, judo, binicilik, satranç, 
diğer şubeler toplamı olarak, 4 milyon 500 bin lira gelir, 7 milyon 910 bin lira gider bütçelemişiz. 
Önümüzdeki dönem için, sizlerin onayına sunacağımız, 32 milyon gelir, 25 milyon gider, artı 7 milyon 600 
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bin liralık fazlalık olarak bütçelemiş durumdayız. Spor okulları ve e-sporu da ilave ederek, gelir gider farkı, 
bu dönem, 478 milyon gelir, 454 milyon gider, artı 24 milyonluk fazlalıkla faaliyeti bütçelemişiz. 
Önümüzdeki dönem, 1 milyar 400 milyon gelir, 1 milyar 274 milyon gider ve 132 milyon 936 bin, yani 
133 milyon liralık artı, yani vermesine, fazlalık vermesi şeklinde bütçeledik. Bunlar için, 27 Nisanda 
sizlerin huzurunda onay isteyeceğiz. Tabii bununla birlikte, diğer gelir, gider, faiz giderleri, kur farkı, 
sportif a.ş. toplam gelir gider farkı, 483 milyon gelirken, gider 1 milyar 536, arada eksi 1 milyar 53 milyon 
TL’ymiş, sizlerin huzurunda 27 Nisan’da 1 milyar 440 milyon gelir, 3 milyar 369 milyon gider, eksi 1 milyar 
929 milyon olarak bütçeledik. İktisadi işletme gelirlerini buradan düştüğümüzde, total olarak 
baktığımızda, genel gider farkımız, 1 milyar 806, 176, iki milyar 659, eksi 853 milyon sizden onay almışız 
bu dönemde, önümüzdeki dönem, sizden onayınıza sunacağımız, gelir bütçemiz, toplam olarak 
baktığımızda 3 milyar 900, gider 4 milyar 714, bu da eksi 811 milyon TL bir fark oluşuyor. Sizin 
huzurunuzda 27 Nisanda biz bunları onaya sunacağız. Hepinizi bekliyoruz, inşallah Galatasarayımızın 
daha iyi günlerde, hep beraber olmak dileğiyle, hepinize iyi günler diliyorum. Saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, Yönetim Kurulu muhasip üyemiz Sayın İsmail Sarıkaya’ya teşekkürler. Gündemimizin 3 
üncü ve 4 üncü maddeleriyle ilgili, hem Sportif a.ş. nin 9 aylık finansalları, hem de bütçe tasarısı ile ilgili 
detaylı açıklamalarda bulundu. Bu her iki rapor, önce tüzüğümüze göre, ilk toplantı tarihi olan 20 sinden 
2 hafta önce, 5 Nisan Cuma günü, 48 sayfalık bütçe tasarısı, SMS olarak saat 21.25 te mesaj olarak sizlere 
yollandı. Yine Galatasaray resmi platformunda, web’de saat 20.49 itibariyle yayınlandı. Yine arife günü, 
sportif a.ş. nin KAP a bildirdiği bildirim tarihlerine uygun olarak, 9 Nisan Salı günü, saat 21.59 da 35 
sayfalık 9 aylık finansal rapor yüklendi. Her ikisi de prosedüre ve tüzüğümüze uygun olarak gerçekleşti. 
Burada yaklaşık 4.5 katlık, 4.5 misli bir geçen yılın aynı dönemine, dönemsellik ilkesi gereği, 9 aylığın 4.5 
kat bir hasılat ve 608 milyon TL lik de bir halka açık 4 sportif a.ş. arasında en yüksek kârlılık ve en yüksek 
ciro, Galatasaray Sportif A.Ş.’mizde, bu konuda hem Sportif A. Ş’nin hâkim ortağı olan kulübümüzün 
seçilmiş Yönetim Kurulumuza, hem de sportif a.ş. deki seçilmiş ve atanmış, yöneticilerimize, Okan Hoca. 
Sonuçta bu bir futbol faaliyeti, ana kütlesi ve mağazacılık faaliyeti ve futbolun ve mağazacılığın bütün 
yöneticilerine divan heyeti olarak teşekkürü borç biliriz ve kuvvetli bir alkış rica ediyorum. 
Şimdi değerli hazirun, mali konularla ve diğer ilgilendiren iki kere söz alınmaması açısından, 4 ve 5 inci 
maddeyi birleştirerek icra edeceğiz, müsaadenizle. Söz için başvuran üyelerimiz, Sayın Reşit Ömer 
Kükner, Sayın İbrahim Göknar ve Sayın Levent Apaydın, başvurdular. Seyfettin Gürsel, Sayın Seyfettin 
Gürsel hocamı görüyorum. Toplantının akışına göre, ilave söz hakkı tabii ki olabilir. Şimdi ilk 
konuşmacımızı davet ediyorum. Sayın Reşit Ömer Kükner, ondan sonra Sayın İbrahim Göknar, 
konuşacak. Buyurun. 
 
Reşit Ömer Kükner 
8859 Reşit Ömer Kükner, hepinize saygılar sunuyorum. İlk olarak burada bulunan, Uğur İris ve Nil İris’e 
geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum. Voleybol maçından sonra, saldırıya uğradılar ve anında kulübün 
sahip çıkmasının en güzel örneğini veren, Sayın Eray Yazgan’a da çok teşekkür ediyorum. Galatasaray 
dayanışması açısından çok önemli bir gelişmedir, Galatasaray yönetiminin taraftarına, üyelerine ve 
evlatlarına nasıl sahip çıktığının çok güzel bir örneği oldu. Geçmiş olsun, buraya da teşekkür ediyorum. 
Galatasaray tarihinde bana göre 7 Nisan 2024 öncesi ve 7 Nisan 2024 sonrası yaşanacak artık. Ben 
Urfa’daydım. 3 gün boyunca, sayın Dursun Özbek, Sayın Aykutalp Derkan ve tüm Galatasaray 
yönetiminin, sadece Urfa’ya değil, bölgeye ve Anadolu’ya nasıl mesaj verdiğini yerinde gördüm. 
Galatasaray artık başka bir evreye geçmiştir. Anadolu’nun, Türkiye'nin takımı olduğunu bir kez daha 
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göstermiştir. Dursun beye, Göbeklitepe’de, Halfeti’de, Gümrükhanında, Balıklıgöl’de nasıl bir hüsnü 
kabul gösterildiğinin canlı şahidiyim. Ertesi gün, Aykutalp başkanımla, biz de aynı güzergahtan geçtik. 
Galatasaray artık başka bir kulübe evrilmiştir. Ayrıca, o gün daha doğrusu, o 3 gün, Galatasaray sadece 
çok önemli bir kupayı kazanmadı, ben Dursun beyin, nasıl bir stratejist, nasıl bir diplomat olduğunu 
gördüm. Şunu bilin, Galatasarayın şampiyonluk yolu Urfa’da atıldı. Verilen kararlar doğrultusunda. Maça, 
maçın oynanmayacağını bilerek, 15 bin Urfalı geldi. Çoğunluğu çocuk. Aykutalp başkanım söyledi. Benim 
köyüm Tülmen ile Urfa ve havaalanı güzergahı belirli bir yerde çakışıyor, biz 3 saat önce, takımın geldiği 
saatten 3 saat önce, Urfa’ya doğru yola çıktık. Bütün kavşaklarda, ağırlıklı çocuklar olmak üzere, yüzlerce 
insan dizilmişlerdi, futbolcuyu göremeyecekler, çünkü camları siyah, sadece Galatasarayın aslanlı ve 4 
yıldızlı otobüsünü görmek bile insanları o kadar mutlu etti ki, yani anlatamam sizlere.  
Buradan Galatasaray yönetimine, küçük bir ricam var. Maç sonrası, Icardi’nin 49 uncu saniyede attığı gol 
sonrası, çok güzel bir organizasyonla çift kale yapıldı ve insanlar o çift kalede bile ne kadar 
heyecanlandılar ne kadar mutlu oldular, anlatamam. Eğer mümkünse, seneye şampiyonlar ligine 
katılacağız çünkü, doğrudan mı, bir aşama mı hatırlamıyorum onu tam. Kamp programına uygun düşerse, 
Galatasaray Urfa sporla bir maç yapsın Urfa’da. Çok mutlu ederiz insanları, takdim tabii ki teknik heyetin, 
kararlaştırması ile olacak, eğer mümkün olursa, Urfa’ya öyle bir borcu var Galatasarayın. Bir de 3-0 lık 
galibiyet resmen tescil edildi. 100 üncü yıl süper kupası Galatasarayın, eğer mümkün olursa, teknik olarak 
bilmiyorum. O kupayı, 19 Mayıs’ta Ali Sami Yen’de, taraftarlı ortamda alalım, çifte kupayı kaldıralım, bir 
taşla iki kuş vuralım, federasyon ne der bilmiyorum ama 19 Mayıs’ta burada çifte kupayı görmek 
istiyorum ve kupa taraftarların önünde verilmelidir. Urfa’da korkup kaçanların, sahadan çekilmeyi günler 
önce planlayanların dersini burada 50 bin taraftar olarak bir kez daha verelim. Bir de insanlar yaptığı 
işten utanmamalı. Bir karar vermişlerdir, sahadan çekilecekler. Benim hatırladığım, Atkinsonlu, kötü bir 
mağlubiyet almıştık, o maç dışında, bütün maçlara çubuklu forma ile çıktılar. O maça çubuklu forma ile 
çıkmaya utandılar. Çünkü baştan planlamışlardı, ama Galatasaray gerçeği, bir kez daha ortaya çıktı. Topu 
ayaklarına değdirmeden, basketbol gibi, belki basketbol maçlarında bile, 49 uncu saniyede ilk sayı 
atılmaz, Icardi’nin golünü izlettik.  
Geçen konuşmamdan sonra bana iki tane soru geliyor, sürekli. Bir tanesi, Beşir Zeyneloğlu ile ilgili, orada 
sadece şunu söyleyebilirim. Galatasaray başkanında olan bir konuyla ilgili lütfen bana kimse soru 
sormasın, karar Galatasaray’ındır. Benim herhangi bir konuda cevap verme yetkim yok. Bunun 
bilinmesini isterim. İkincisi ise, bir kulüp başkanını Galatasaray camiası için kullandığı kelimeler 
nedeniyle, dava edeceğini söylemiştim. Burada adını tekrarlamayacağım, Galatasaray Divan Kurulunda 
adının geçme şerefini bahşetmeyeceğim kendisine, o kişiyi, tüm hukuki yollarla yakında adalet önünde 
görüşeceğimizi söylemek istiyorum. Avukatımla bugün konuştum. Hazırlıklarımızı yapıyoruz, hukuki 
yollara başvuracağız. 
Son olarak, şunu söyleyeyim. Galatasaray yöneticileri, Galatasaray çalışanları, vicdanları rahat olarak 
görevlerini yapmış olarak uyurlar. Kimseden uyku konusunda, ders alacak hali yoktur Galatasaray 
yöneticilerinin, (…), Galatasaray, yöneticileri, rahat rahat uyurlar. Yastığa başlarını koyarlar. Kapanış 
olarak da şunu söyleyeyim. Söylediğim gibi, şampiyonluk yolu Urfa’da açıldı, biz artık, benim bir sloganım 
var. O senenin şampiyonluk sayısını söylüyorum. Yolumuz 24 yolu değil, yolumuz artık 5 inci yıldız 
yoludur, hepinize saygılar sunuyorum. Yaşasın Galatasaray. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Reşit Ömer Kükner’e teşekkürler. Sıradaki konuşmacımız Sayın İbrahim Göknar. Buyurun. 
 
İbrahim Göknar 
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Teşekkür ederim. Sayın Divan Başkanım, değerli heyeti, sayın kulüp başkanım, çok değerli Yönetim 
Kurulu üyeleri ve çok kıymetli Galatasaraylılar. Herkesi tekrar sevgi ve saygıyla selamlıyorum. 
Efendim, önce bir klasik haline getirdim diye düşünüyorum. Onu tekrarlayalım arzu ederseniz, evet, o 
oldu, bu oldu, şu oldu. Tekrardan, Florya’mız süper kupayı kazandı. Dolayısıyla bu kaçıncı tekrar, 
bilmiyorum ama tüm bu bütçemizi de en ön planda bu bütçemizin gelirler bölümündeki en büyük katkıyı 
sağlayan, Florya’ya lütfen müsaade ederseniz gelin, hep birlikte, yine bir alkış gönderelim, Divan Kurulu 
olarak.  
Teşekkür ederim. Evet, Erencan, koyabilir misin lütfen? Bugün konumuz bütçe toplantıları, bütçeleri 
doğru okumanın ve yorumlamanın önemi ve tabii ki bütçe ile ilgili olarak da en hayati konumuz olan, 
bankalar birliği ve Florya konusu. Şimdi öncelikle müsaadenizle şunu söyleyeyim. Bugün, gerçi çok 
memnun olarak şaşırdım, İsmail bey, bize kulüp solo bütçesinin de 9 aylık bölümünü sundu. Bunu niye 
söylüyorum? Çünkü biz bütçe toplantılarında, yeni spor yasası gereği, hatta kendi içimizde yaptığımız son 
tüzük genel kurulunda da aldığımız karar gereği, mali takvimlerimizi birleştirecektik. Ancak bugün yine 
burada ve 10 gün sonra 27 Nisandaki bütçe genel kurulunda, bu klasik aynı yanlışımızı yapmaya devam 
ediyoruz, edeceğiz. Görüntü bu. Şimdi ne demek istiyorum? Daha basitleştireyim. Artık kulüp mantığı 
var, spor yasası öyle diyor. Biz de bunu kabul ettik. Dolayısıyla dernek yok. Bütçeler olarak söylüyorum. 
Sportif a.ş. yok, ikisi de beraber. Şimdi bunu gerçekten çok merak ediyorum. Biz burada niçin, gerçi çok 
teşekkür ederim, İsmail bey koydu, kulübün solo bütçesini de 9 aylık, yani aynı dönemler itibariyle, 
sportifle beraber. Fakat niçin o ikisini bir arada göremiyoruz. Bu kadar zor olduğunu hiç zannetmiyorum. 
Bu ikisini birlikte aynı tabloda görebilmemizin, en azından satır başları olarak, çünkü inanın eminim, artık 
Galatasaray bütçelerini çözmek bilmece çözmek daha kolay. Bunu lütfen yanlış anlaşılmasın ama, bu tür 
ikili bütçe sunumları, mevcut yönetimimiz için değil tabii, ama bütün yönetimler için, aslında bir avantaj 
sağlar. 
Güzel rakamların sunumu farklıdır. Bütçenin tamamının bir arada gösterilmesindeki durum, başka türlü 
görüntüleri bir anda gösterebilir. Gerçekçi olan odur. Dolayısıyla bu ikili avantajı, artık bu yönetimimizin 
lütfen ama lütfen behemehal, hattı 27 Nisan günü, yani 10 gün sonraki bütçe genel kurulunda, ki o genel 
kurulda, bugün sunuldu. Sadece dikkat edin, dernek bütçesi, yani merkez, amatörler vesaire sunuldu. 
Sportif yok. O gün de olmayacak. Ama ben özellikle istirham ediyorum. Lütfen o gün, 1 yıllık önümüzdeki 
yılın bütçesinin, bir bütün halinde, kulüp başlığı altında, sunulması için, lütfen her türlü gayreti gösterelim 
ve o gün oraya gelen, Galatasaray üyeleri, bütün tabloyu bir arada görsün. Bu son derece önemli bir 
konu. Hiç de zor bir konu değil. Bunu lütfen şimdiye kadar yaptığımız gibi, herhangi bir bahaneye filan 
sığınmayalım, son derece basit bir konudur. Dolayısıyla 27 Nisan gününde sportif a.ş. ve kulüp solo 
bütçesinin birlikte sunulmasını, çok, çok önemli olduğunu bir kere daha altını çizmek istiyorum. 
Şimdi efendim 9 aylık bütçeye gelince, onu lütfen koymayın şimdi, lütfen koymayın. Şimdi rakamlara 
fazla girmeyeceğim. Senelerdir giriyoruz. Senelerdir giriyoruz, fakat pek de doğru düzgün cevaplar 
alamıyoruz, bu da bir gerçek. Şimdi rakamlara bu dönemde bir başka sebepten dolayı da fazla 
girmeyeceğim. Çünkü bugün burada sunulan rakamlar, zaten iletişimin mükemmel gücüyle, 7/24, her 
hafta, her gece, her sabah, her zaman, sosyal medyada, basında, televizyonlarda, yorumlanıyor. 
Konuşuluyor, konuşturuluyor. Konuşturuluyor. Bizler, burada bazı toplantılarımızda birtakım önemli 
konularımıza değindiğimiz vakit, aman borsa var, aman KVK var, onları konuşmayalım diye birbirimizi 
engelliyoruz. Buna artık hiç gerek yok. Hiç ama hiç gerek yok. Bu serbest kürsüde, herkes fikri ve vicdanı 
hür şekilde, Galatasarayın mottosu olan, o şekilde konuşmalıdır, konuşabilmelidir. Şimdi rakamlara 
girmeyeceğim dedim ama, bazı çok önemli konular var. Müsaadenizle hep birlikte, paylaşmak istiyorum. 
Evet. Gelirlerimiz, daha önce de hep ifade ettim. Gerçekten muazzam, öylesine muazzam ki, Galatasaray 
spor kulübünün tarihinde böyle bir dönem yok. Böyle bir dönem yok. Dolayısıyla bu anlamda daha önce 
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de yaptığım gibi, değerli yönetimimizi, her anlamda tebrik ediyorum. Bu başarıların devamını elbette 
diliyorum. Ancak, bu güzel rakamların da bir bedeli var. Onu da konuşmalıyız. Şimdi dedim ya bütçe 
okumak, yorumlamak, bir bütün halinde bakabilmek, son derece önemli. Şimdi bu netice için, benim 
anlayışıma göre, tabirimi mazur görün ama, Galatasaray bazı kalemlerinde yarını satmıştır. Ne demek 
istediğimi anlatacağım şimdi. Yani yarınki gelirlerini bugünden satmıştır. Buna localar, VIP’ler, tribün 
gelirleri, biraz önce açıklandı. Hemen ben de fotoğrafladım, daha basit olsun diye, çok güzel bir şema 
çünkü. Efendim. Hatta sponsorluklar bile dahildir. Hatta sponsorluklar bile dahildir. Bu bir eleştiri 
değildir, söyleyeyim. Sadece, sadece konuya farklı bir bakış açısıdır. Eğer biraz sonra sunacağım 
rakamlarda da yanlışım varsa, lütfen bu ifadelerimin düzeltilmesini istirham ederim, özür dilerim. Şimdi 
bu konuya örnek olarak, basitçe. Bir rakam sorum olacak, sayın yönetimimize. Son 9 ayda yani 9 aylık 
dilimde, sportif a.ş. de sadece futbol ile ilgili hasılatımız 3.5 milyar liradır. Rakamlar onu gösteriyor. 
Sadece futbol ile ilgili hasılatımız 3.5 milyar liradır. Sorum çok basit. Bunu konuşmalıyız. Bu 3.5 milyar 
liranın kalemleri nelerdir? İkinci sorum, buna ilave olarak, şudur. Bu 9 aylık 3.5 milyar liralık hasılat, 
önümüzdeki 9 ayda da aynen devam edecek midir? Bunun da lütfen cevabını istirham ederim. Bu konuya 
ilave olarak, iki tane sorum daha olacak. Birincisi, o meşhur Arabistan kupası, iptal edilen, Riyad kupası 
diyorum ben ona, onun için futbol federasyonundan kulüplere verilen, finalistlere verilen 1.6 milyon 
dolar ödenmiş midir? Nasıl ödenecektir geri? O hususta da bir bilgi istirham edeceğim. İkincisi, 10 gün 
sonraki bütçe genel kurulunda, sunulacak önümüzdeki yıla ait nakit akışında, o burada gösterilmedi, 
detay çünkü, ama çok önemli bir detay var. O raporları okuduysanız orada gözüküyor. Önemli bir, iki gelir 
kalemi var. Bunlardan bir tanesi, Mecidiyeköy binamızdan, 1.3 milyar liralık bir gelir gözüküyor, nakit 
akışında, önümüzdeki yıl için bu. Florya’dan, ki çok kritik bir rakamdır bu. Florya’dan 2 milyar liralık bir 
gelir bekliyoruz, Florya’dan, Florya’ya daha biz kazma vurmadık, inşallah vuracağız. Ama nakit akışımızda 
Florya’dan 2 milyar lira ve Mecidiyeköy’den de 1.3 milyar lira. Orada Riva’dan olan gelir var, o normal. O 
zaten programdaki normal şeyine, düzgün giden bir gelirdir. 1 küsur milyar da zannediyorum orada var. 
Riva’dan alacağımız bakiye, toplamda. Bunların hepsi detayda duruyor. Şimdi bu da doğru mudur, bunu 
da sormak istiyorum. Yani bu söylediğim. Bu Florya konusu, malum, bizim her şeyimiz, bir önceki 
toplantıda ben de buradan ifade etmiştim. Kurtuluş reçetemiz, Sayın Başkanımızın en çok üstünde 
durduğu, haklı olarak üstünde durduğu konu. 
Bu şekilde bir durum var ama hemen şimdi düşünüyorum, evet Kemerburgaz devrede, her hafta zaten 
sosyal medya yayınlıyor, inşaat devam ediyor. Orada da bir parantez var, orada da küçük bir sorum var. 
Evet Kemerburgaz’da şu anda iki saha yapılıyor. Çok değerli, bina bitiyor, güzel. Yeni sezon açılışı orada 
olacak dedi başkanımız, o da güzel. E peki ama oradaki iki sahada, biz Alt takımlar filan, A takım nerede 
çalışacak? O arada bir boşluk oluşacak büyük bir ihtimalle. Yani Florya’dan biz ne zaman çıkacağız daha 
doğrusu? Gerçek anlamda. Florya’ya kazmayı ne zaman vurup ne zaman çıkacağız? Bunları da bir 
konuşabilirsek, o zaman projeksiyonu daha sıhhatli bir şekilde izleyebilme imkânımız olacak diye 
düşünüyorum. Dolayısıyla şimdi bakın, biz bir de Riva’ya 2016 da başladığımız zaman, 2017 de 
başladığımız zaman, bir yanlış yaptık. O zamanın şeyiyle, 500 milyon lira gelir dedik, 500 milyon dolar 
gelir dedik, hepimiz onu zannettik ki, ertesi yıl gelecek. Bu çok açık. 10 yıldır takip ediyorum bunu, 
hazirunumuz içinde, bu konu, bu şekilde anlaşıldı. Artık şeye gitmiyorum, taraftara vesaireye, onlar belki 
algılayabilirler öyle. Hiç öyle değildi. Riva’nın projeksiyonlar benim arşivimde duruyor. 2025 yılında bütün 
gelirlerin tamamı gözüküyor orada. Yani yanlış bir şey yoktu orada, ama algı, biz Riva’ya şey yaptık, ertesi 
yıl bütün para gelecek. Şimdi bakın, buradan şuna da gelmek istiyorum. Bu Florya’da biz başkanımıza 
göre, 20, 25 yılı kurtaracak bir proje. Galatasarayın, 20, 25 yılını kurtaracak bir proje. Bana göre o şekilde 
değil. Ama onun önemi yok. Yani keşke öyle olsa. Yalnız bu Florya’dan gelecek para, hiçbir şekilde 2025 
yılında gelmeyecek, o konuştuğumuz miktar, daha ortada kazma yok. Şimdi bu da böyle algılanmasın 
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diye bunu söylemeye çalışıyorum. Bu bir maraton, çok uzun soluklu bir yarış. Çok uzun soluklu bir yarış. 
Bunu da bu şekilde algılamamızı özellikle istirham ediyorum.  
Şimdi boşuna konuşuyorum başkanım, siz lütfen beni cevaplayın, eğer müsaade ederseniz ben 
konuşmamı bitireyim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, sayın Yönetim Kurulu masasına da müştereken sesleniyorum, sayın konuşmacı 
konuşmasını bitirsin, ondan sonra cevap hakkınızı kullanırsınız. 
 
İbrahim Göknar 
Teşekkür ederim, teşekkür ederim başkanım. Evet. Son olarak, bütçe, yine bütçeyi her anlamda en 
derinden etkileyecek, iki konu var. Sayın Başkanımız zaten söylüyor, Bankalar Birliği ve Florya konumuz. 
Ben de buraya o şekilde başlığımı koydum. Şimdi müsaade ederseniz, biraz geriye döneceğim, çok kısaca, 
biz Riva ve ek olarak Florya projemizin genel kurul onayını 2016 yılında aldık. 2016 yılı Ekim ayı 
zannediyorum. Evet. Haliç kongre merkezinde bir toplantı yaptık ve o toplantıda 2016 Ekim. Bunu aldık. 
Şimdi yani bugünün konusu değil bunlar, hep onu söylüyorum. Şimdi Bankalar Birliği konusu ise, o zaman 
hiç gündemde yoktu. Hiç gündemde yoktu, böyle bir şey yoktu ortada. Aradan, aradan 2.5, 3 yıl geçti, 
birden bire Bankalar Birliği konusu ortaya çıktı. Şimdi bu bizim Riva ve Florya için kurduğumuz o strateji, 
son derece haklı olarak, o günkü Galatasaray Spor Kulübünün borçlarını ödemek içindi. Biz onun için 
yaptık onu. Onun için onay verdik. Onun için 2567 kişi oradaydı. Muazzam bir toplantıydı. Bankalar Birliği 
filan hiç ortada yok. Biz o projelerle, bütün borcumuzu o zaman, ödeyecektik. O şeyi koyar mısın 
Erencan? Lütfen. Şimdi diyorum ya bütçenin tamamı, güzellikler, tabii ki var. Diyorum eleştirmiyorum, 
doğru adımlar, iyi şeyler oluyor, ama bir şeyi gözden kaçırmayalım. Bakın bizim toplam borç ve 
yükümlülüklerimiz, şu anda Kasım 2023 itibariyle, bunların hepsi faaliyet raporu, yani oradan, buradan 
değil, o sosyal medyadaki arkadaşlara da buradan seslenmek istiyorum. Galatasaraylı arkadaşlara, bunu 
yapmayın lütfen, bunu da koymayın, ama o şekilde öyle şeyler de yapmayın. Lütfen yapmayın. Çünkü bu 
Galatasaray spor kulübüne fayda sağlamıyor, zarar sağlıyor, açık söylüyorum, zarar sağlıyor. 11 milyar 
Kasım itibariyle, işte biraz önce bahsettiğim, iki tabloyu bir arada göremediğimiz için, şu anda kaç lira 
onu da merak ediyorum? Toplam yükümlülükler ve borçlarımız? Kaldırabiliriz, lütfen Erencan. 
Şimdi evet, 2 sene sonra, 3 sene sonra Bankalar Birliği devreye girdi, hemen tabii doğal olarak, oraya 
teslim olduk. Bankalar Birliğine teslim olduk. O zamanki borcumuz belki 3 milyardı. Şimdi neler 
konuşuyoruz. O Bankalar Birliği anlaşması ikilendi, tekrarlandı. 5 yıldı, 10 yıla çıktı vadeler. Ha şimdi 
burada çok kritik bir endişemi dile getirmek istiyorum, o şekilde de konuşmamı bitireceğim. 
Şimdi o bizim varlığımızı satarak, doğal olarak, ne yapalım, başka çaremiz yok, hakkını da vermem lazım, 
açıkçası, bir üye olarak. Sayın Başkanımızın orada büyük katkıları vardır. Bu bakmayın yani, tabii ki kasa 
kolaylığıdır, odur, budur, kim yaptıysa da emeklerine helal olsun, iyi ki yaptılar. Ona hiçbir şey 
demiyorum. O ayrı bir konu. Ama büyük resme baktığımız zaman, şimdi o dönemde, rakiplerimiz hiçbir 
şey yapmadılar, hiçbir şey yapmadılar. Otomatikman Bankalar Birliğine girdiler, biz de girdik. Şimdi 
endişem şu. Endişem şu. Biz Bankalar Birliği ödememizi yapacağız. 4 milyar, onu da hangi para 
bilmiyorum ama, yapacağız. Öyle denildi. Yani o parayı ödeyeceğiz. Güzel, 2 ay içinde ödüyoruz. O 
anlatıldı. Çıkacağız. Peki, bu bankalar birliği konusu devam ediyor. Türkiye'de de akşamdan sabaha, 
mevzuat değişir. Şimdi yarın, öbür gün, yarın öbür gün, herhangi bir mevzuat, ya da herhangi bir yeni 
maddeler ortaya çıkarsa, efendim Bankalar Birliğine borcu olan kulüplerin işte bir kere daha yeniden 
yapılandırmaya gidelim yahut faizlerini düşürelim, gibi, gibi, gibi, değil mi, birtakım negatif şeyler ortaya 
çıkarsa, biz ne olacağız? Biz ne olacağız? Dejavu mu yaşayacağız, Riva gibi. Bu çok kritik, bu son derece 
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kritik. Bu benim endişem. İnşallah ben yanılıyorumdur, ama son olarak söylemek istediğim, sayın 
yönetimimizin özellikle bu konuda, bu konuda, inanıyorum, 7/24 tabirimi mazur görsünler, uyanık olarak, 
her şeyi bu anlamda çok iyi izlemeleri, Galatasaray menfaati açısından, en önemli konudur diye 
düşünüyorum. Sabrınız için çok teşekkür ediyorum efendim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacıya teşekkürler. Buradaki konuşma ile 27 sindeki genel kurulda bu detayda belki orayı 
kurtarmış olabiliriz yani, divanı feda ederek. Ben burada Yönetim Kurulumuza söz vermeden önce, çok 
üyelerimizden merak edilen bir divan kombineleri konusu var. Onunla ilgili bir açıklama yapacağım. 
Ondan sonra eğer arzu ederlerse şimdi veya diğer sayın konuşmacılardan sonra, Yönetim Kurulumuza 
söz vereceğim. Sayın Başkan, şimdi kullanmak istiyorsunuz. Buyurun. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, değerli Galatasaraylılar, öncelikle, evet bu kürsü, serbest bir kürsü. Fakat bu kürsü, Galatasaray 
spor kulübünün kürsüsü. Bu kürsüden ifade edilen şeyler, bütün Galatasaraylıları bağlar, onun için çok 
dikkat edilmesi lazım. Ben özellikle Ömer kardeşim burada, konuşmasının sonunda ifade ettiği cümlelere 
katılmıyorum ve kendisinden de konuşmanın sonunda bu sözlerini geri almasını rica ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Başkan, kendisi sehven ifade ettiğini şey yaptı ve tutanaktan çıkartılacak. O konu hallolmuştur. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Başkan olarak ben rahatsız oldum konuşmasından, onu ifade etmek istedim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Tabii ki. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, değerli arkadaşlar. Şimdi bazı şeyleri, evet, bu kürsüden, burası açık bir kürsü, konuşulması gereken 
konular var. Evet her şeyin de burada konuşulması, ama usulü çerçevesinde konuşulmasında da fayda 
var. Bizim yönetim olarak, şunu çok net ifade ediyorum. Hiçbir üyemizden, hiçbir taraftarımızdan, 
genellikle genel kurul üyelerinden, sorumlu olduğumuz vecibeler var. Şeffaflığımızdan ve üyelerimizden 
bir şey saklamak gibi, bir önceliğimiz yahut da bir derdimiz yok. Buradan bazen kullanılan ifadelerden 
öyle anlamlar çıkıyor ki, biz sanki, kasıtlı olarak bazı konuları, bazı örneğin Sportif a.ş.nin bütçesini, bütçe 
tasarısını niye yayınlamıyormuşuz? Belki 2014 ten beri, ben bu divanların hepsine katılıyorum. 2014 ten 
beri, aşağı yukarı demek ki 10 sene geçmiş, 10 seneden beri hep bu soru soruluyor. Niye 
yayınlamıyorsunuz. Efendim işte o günkü yönetim çıkıyor, efendim biliyorsunuz biz halka açık bir şirketiz, 
bütçe tasarımlarının KAP da yahut halka açık şirketlerin kamuya bunları açıklaması halinde, sorumluluklar 
alınacağı, neticede bu tasarım bütçesi olduğu için, bir tasarı olduğu için, bunun realize olması, olmaması 
karşısında, bir manipülasyon etkisi yapabileceği, hisse değerleri üzerinde falan diye herkes böyle 
anlatıyor. Ve nasıl bir şeyse, biz kendi üyelerimizden, sakladığımız hiçbir şey olamaz. Geçen toplantıda 
da ifade ettim. Benim kapım açık. Konuyu tartışmak veya merak saikiyle sormak gerekiyorsa, lütfen gelin, 
size bütün detayına kadar, burada her şeyi orada anlatalım. İstediğimiz şeyleri de girin, kendiniz 
inceleyin. Dolayısıyla, dolayısıyla artık burada merak edilen konunun ne olduğunu da pek anlamıyorum. 
Yani benim bu ifademden sonra, eğer bütçe merak ediliyorsa, yani 2024 te ne yapacağımız merak 
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ediliyorsa, zaten faaliyetlerimizi biz genel kurullarda, sizinle yaptığımız divan toplantılarında açık bir 
şekilde ifade ediyoruz. 
Tabii yanlış anlamadıysam, bu sene evet localarımızı ve bazı koltuklarımızı, iki senelik olarak sattığımız 
doğru. Sanki bu iki senelik satıştan, mesela önümüzdeki senenin satışını da gelir yazmışım gibi bir ifade 
algıladım ben. Öyle bir şey mümkün değil. Bugün sizlere ifade ettiğimiz 9 aylık bilançomuzda, 
koyduğumuz gelirlerin hepsi dönemine aittir. Zaten dönemsellik itibariyle, dönemsellik itibariyle böyle 
bir şey yapmanız da mümkün değil. Ben İbrahim beyin söylediğini sanki biz önümüzdeki senenin 
gelirlerini de bu seneye yazmışız da, kâr çıkartmışız gibi bir şey, elbette ki nakit akışımıza faydası olmuştur 
ama bilançodaki kârlılığımızı etkileyen bir husus değildir. 
Evet, şimdi Kemerburgaz’da yeni tesislerimiz, Kemerburgaz tesislerimiz bitiyor, sizleri de 17 Mayıs’ta, 
oradaki pikniğe davet ettim. Yeni sezonu inşallah Temmuz başında orada açacağız. 2 Temmuz’da, şimdi 
Kemerburgaz’daki tesisimizin nasıl bir tesis olduğunu, biz sizlerden yetki alırken de anlattık. Hatta bugün 
değil, 2017 de Kemerburgaz tesislerini size anlatırken de, o günkü tasarımlarla, size ifade ettik ve orada 
6 tane futbol sahasının yapılacağını da ben, bizzat ben ifade ettim. Bu seneki 2022 deki seçimlerden önce 
de, burada nasıl bir tesis yapılacağı, kaç sahanın olacağı konusunu ifade ettik. Bu bizim taahhüdümüz. Bu 
bizim taahhüdümüz. Konuya ilgi duyan arkadaşlar, eğer arsanın coğrafi yapısını biliyorlarsa, 
incelemişlerse, biz buraya koyduğumuz plan ve projelerde onu da gösterdik. Şu anda oradaki bize ait 130 
dönüm arsanın Pazar günü piknik yapacağımız yerde, sadece 30 dönümünü şu anda bitirebildik. Onun 
prezantasyonunu, yani oradaki binayı göreceksiniz. Arkada daha 100 dönüme yakın yerimiz var. Ama bu 
30 dönümdeki faaliyetimiz, Florya’daki yerleşkemizin, özellikle A takımının buraya taşınması için yeterli.  
Alt yapının ve diğer yaş gruplarının buraya taşınması, tahminin Ağustos sonu, Eylül ortası gibi olacaktır. 
Çünkü biz A takımı olarak sezonu Temmuzun başında açmayı planlıyoruz. Ama alt yapı için de sahalarımızı 
dediğim tarihe yetiştirmek üzere faaliyetlerimiz devam ediyor. Zaten orada da sizlere daha önce 
planladığımız çerçevede hiçbir aksama yok. 
Şimdi şöyle bir ifade kullanıldığı zaman, gerçekten üzülüyorum. Yani efendim orada iki tane saha 
yapılmış, tamam doğru, iki tane saha, şu anda, bizim Temmuz başında sezonu açmamız için bize şu anda 
yeterli. Sanki öyle bir ifade ki, biz alt yapıyı unuttuk. Yani bizim alt yapımızın sahaları nerede? Acaba alt 
yapının sahası olmayacak mı? Gibi algılıyorum. Ya arkadaşlar, biz, ben ve Yönetim Kurulu arkadaşlarım 
bu işi 24 saat yaşıyoruz. Bütün arkadaşlarım ve ben özellikle sizlere verdiğimiz sözler itibariyle, hiçbir 
eksik olmasın, hiçbir yanlışımız olmasın diye büyük bir çaba sarf ediyoruz. Dolayısıyla bazen bu 
tenkitlerin, bize gelip, ya şunu niye yapmıyoruz. Eğer fark ettiyseniz ki, burada iki saha var. Alt yapıyla 
ilgili kısmını da yönetim unuttu. Yani böyle bir alt yapısı yok, iki saha var. Gerisi unutuldu diye fark 
ettiyseniz bile, Galatasaraya yakışan ne biliyor musunuz? Ben burada kapım sabah 9 dan, akşam 8, 9 a 
kadar kulüpteyim. Kapım da açık. Gelip derseniz ki, ya başkanım, sen ne yapıyorsun ya, burada iki saha 
yapmışsın, alt yapıya bu yeter mi? Unuttun mu alt yapıyı? Diye gelsin sorsun. Dolayısıyla bizim birlikte 
hareket etmemiz, beraber hareket etmemiz, demin Galatasaraylılar yurdu için de dedim. Yani beraber, 
bir işin zaten Gündüz Kılıç’ın, sevgili Gündüz ağabeyin söylediği gibi, bir halatın ucunu hep beraber 
çekeceğiz. 
Onun için burada, sanki yönetimin bir eksiğini yakalamış gibi davranmanın gereği yok, yani biz bir 
bütünüz. Bu yönetim bir şey yapıyorsa, bütün Galatasaray için yapıyor, bu yönetim bir şey yaparken de 
Galatasarayın bütününün desteğini bekliyor. Siz zaten desteklemezseniz, her seferinde söylüyorum, yani 
biz ağzımızla kuş tutsak, hiçbir şey yapamayız.  
Florya, 2006 dan aldı İbrahim bey, bugüne kadar getirdi. Arkadaşlar, 2006’daki Florya projesi ile, bugünkü 
Florya projesinin benzerliği, hiçbir şekilde yok. 2006 da bizim Galatasarayın tapusu altında 20 dönüm bir 
arsamız vardı. Bugün 65 dönüm arsamız var. Elbette ki biz bütün projeleri, 2006 da sizlere anlattığım, 
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sizlerden yetki istediğim gibi, bütün bu yaptığımız gayrimenkul projelerini bir sebepten yapıyoruz. Borç 
sarmalından çıkalım kardeşim. Ben bu amaçla, bu, buna, buna ulaşabilmek için, her türlü eforu, her türlü 
gücümü sarf ediyorum. İnanmışım bir defa bu işe. Galatasarayın bu borç sarmalından çıkması işine 
inanmışım, aynı sizler gibi. Bunun için, sizlerden ricam şu. Bana ve yönetimdeki arkadaşlarıma güvenin. 
Bana ve yönetimdeki arkadaşlarıma güvenin, çünkü biz bu borç sarmalından çıkmak için, inanamazsınız, 
her türlü fedakârlığı, her türlü çabayı zaten sarf ediyoruz. Ya bu bizim size verdiğimiz söz. Onun için bunun 
orasından alıp, burasından alıp, 2016 dan alıp, buraya geldi, borç ne oldu, elbette ki o zaman da aynı 
hedefle yola çıktım. Benim derdim ve yönetimdeki arkadaşlarımın derdi bu borcu temizlemek. Bunun 
için elimizden gelen her şeyi yapıyoruz.  
2 milyar lira para, elbette 2 milyar lira para, bizim Florya projesinden kaynaklandıracağımız bir para. Şu 
anda bunun için çalışıyoruz. Yüzdük yüzdük, kuyruğuna kadar geldik. Yani bunları, bazı şeyleri, daha 
detaylı, daha etraflıca eğer bilmek isterseniz, ben şundan son derece büyük memnuniyet duyarım. 
Özelinizde, özelimizde yani buyurun ofisime gelin, ne zaman isterseniz gelin, sorun. Ben size her şeyi net 
olarak, arkadaş, onu aldık, oraya verdik, buradan alıp, buraya vereceğiz. Bu borç sarmalından çıkacağız. 
İki, iki daha dört. Onun için bizim buradaki dayanışmamızı da, çünkü buradaki söylemler, buradaki 
konuşmalar, herkes tarafından izleniyor. Buradaki dayanışma ruhunun bozulmaması lazım. 
Birlikteliğimizin bozulmaması lazım. Eğer eksik yaptığımızı düşündüğünüz işlerimiz varsa, demin de 
söyledim, gelin, bir özelde tartışalım, eksik mi, yanlış mı? Neyse, onun düzeltmesini hemen yapalım.  
Şimdi işin rakamsal boyutlarına girmek istemiyorum. Ama buradan bir şeyi ifade etmekte fayda 
görüyorum. Bildiğiniz gibi Florya arsamız, 20 dönümdü, 2016 senesinde, 2016 senesinde Emlak Konutla 
bir proje yapıldı. Çünkü onların arsası da 40 dönümdü. Bilahare o proje devam etmedi. Ama buradaki en 
büyük faydalardan birisini de merhum başkanımız Mustafa Cengiz’in, Florya’daki bu 20 dönümlük arsayı, 
o itibarla tekrar Galatasaraya kazandırmasının büyük burada şeyi vardır, desteği, büyük emeği vardır. 
Ona bir teşekkür borçluyuz bu manada.  
Şimdi konuşmamın başında dünkü Florya projesi, dünkü Florya projesi, bugünkü Florya projeleri 
birbirlerine benzemiyor derken bu ifadeyi kullanmak istedim. Onun için şunu da iddia ediyorum. İfade 
ettim. Galatasaray spor kulübü, 100 yıldan beri, 100 yılı aşkın bir süredir, zaten kendi imkânları ile bir 
dünya markası olmuş, bu yere kadar gelmiştir. Galatasaray spor kulübü, zaten bu hacmi ile, bu bilinirliği 
ile, bu marka değeri ile, yüzyıllar boyu zaten gidecek. Biz şunu söylerken, Florya projesi, Galatasarayın 25 
yılı için büyük destek olacak derken, şunu ifade etmek istedik. Galatasaray sportif faaliyetlerine devam 
ederken, büyük bir nakit akışı sıkışıklığı çekiyor, uzun zamandan beri. Zaten bazı konularda kanaması da 
buradan geliyor. Buradan elde edilecek fonun, Galatasarayın önümüzdeki 25 yılda, nakit akışına büyük 
destek vereceği, bunun nasıl kullanılacağı konusunda da, ifade ettiğimiz gibi, sportif özellikle amatör 
sporlar çerçevesinde kullanılacağının Galatasaray için büyük önemi var. 
Bu önem nereden kaynaklanıyor? Biz buradaki bütçe tasarısında da, daha doğrusu 27 Nisanda da 
tartışacağız. Bazı spor dallarında, bütçelerimizi, bütçemizi yukarıya çekmek zorundayız. Basketbol, 
voleybol gibi dallarda, Galatasaray kimliğine, Galatasaray markasına yakışır bir hedefler koymak 
zorundayız. Bunlara büyük destek verecektir. Bugün mücadele ettiğimiz takımların bütçelerine 
baktığımız zaman, bizim bütçelerimizin 5 katı, 6 katı, 7 katı bütçe ile biz mücadele ediyoruz. İşte bu 
eksikliği tamamlamak için, Galatasarayın önümüzdeki 25 yılındaki nakit akışı kolaylığı sağlayacağını ifade 
etmek istemiştim. 
Efendim, hepinize iyi akşamlar diyorum, saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 



20 
 

Sayın Başkana teşekkürler. Şimdi ben bu konuda kısa bir şey söylemek istiyorum. Divan Kurulumuzda 
üyelerimiz tarafından dikkate, zaman zaman bu toplantıda da bundan önceki toplantılarda da dikkatinize 
sunulan bir görüş var. Biz bu borçlarımızı ödemeyelim, enflasyon yüksek. Yani %70, %100’e yaklaşan bir 
enflasyon varken, borcumuzu ödemeyelim, elimizdeki parayı nemalandıralım, %50, artı 1 ile, %51 ile 
ödeyelim, sendikasyon kredilerinin yönetimi vesaire. Ben burada sadece tek bir kelime söylemek 
istiyorum. Daha fazlasını, çünkü hani bir laf vardır, lafın tamamı, kendini bilmezlere söylenir. Saygıdeğer 
hazirun, bedava peynir, sadece fare kapanında olur. Daha da fazla bir şey söylemek istemiyorum. Şimdi 
merak edilen bir konu. Saygıdeğer konuşmacılarla, sayın Levent Apaydın, Sayın Seyfettin Gürsel ve Sayın 
Can Çobanoğlu, sıradaki konuşmacılarımız ama ben çok merak edilen kombine yenileme sezonundayız 
malum, şimdi Divan Kurulumuza Yönetim Kurulumuz tarafından, kulüp Yönetim Kurulumuz tarafından 
ayrılmış 450 koltuk var. 590 kişilik, arada merdivenle ayrılan, doğu 114 blok. Burada şöyle bir yol 
izleyeceğiz. Öncelikle ilan edilmiş, yenileme fiyatları bizim için geçerli değil. Çünkü bir liste fiyatı var. 
Mevcut ilan edilmişten, %10, %15 daha, o rakamı genişletmek lazım. Ve ondan sonra, Yönetim 
Kurulumuz, kulüp Yönetim Kurulumuz, divan kombine, divan üyelerine, kişi başı 1 adet olarak, yıllık 
aidatlarını ödemiş, yerine getirmiş, üyelerimize bir adet kombine, kişi başı 1 kombine olmak üzere, bir 
Yönetim Kurulu kararı alınacak. Malum, diyelim ki, bir 80 bin lira bir fiyat var. Kombinenin liste fiyatı, 
bunun 40 binini, saygıdeğer divan üyelerimiz ödüyor. Geri kalanını kulüp, Galatasaray topluluğunun, 
kulüp kısmı, sportif a.ş. ye bizim adımıza ödüyor. Yani sonuçta biz bir imtiyazdan yararlanıyoruz. Divan 
üyesi olmakla. Dolayısıyla Yönetim Kurulumuz bu kararı alacak. Bu ay içinde. Bu divan kombinesi, sadece 
doğu 114 blokta geçerli olan ve T4 otopark katlarında geçerli olan yine otopark kartı için de otopark 
tanımlaması için de bu geçerli. Ondan sonra da biz, siz saygıdeğer üyelerimize, divan yönetimi olarak 
duyuruları yapacağız, talebi toplayacağız. Merak buyurmayın, geçen sene kombinesi almış olanların 
yerleri, şu anda bloke edilmiş durumdadır. Yani satışta filan değildir. Dolayısıyla bir hak kaybınız söz 
konusu değil. Dolayısıyla biz Mayıs ayında da, yani kulüp Nisan sonunda, normal kombine satışlarını, 
benzer bloklarda gerçekleştirecek. Biz de Mayıs sonuna kadar, bu divan kombine tahsislerini yapmış 
olacağız. Ben bunu bu kadar söylemekle yetiniyorum. Dediğim gibi, şu anda Yönetim Kurulumuzdan bu 
önümüzdeki iki hafta içinde bu karar çıkmış olacak. 
Bilmiyorum yeterince açıklayıcı oldu mu? Şimdi sayın Levent Apaydın ile devam ediyoruz. Buyurun. 
 
Levent Apaydın 
Sayın Başkan, bir gözlük unutulmuş ama, sizin mi acaba? Sayın Divan Başkanı ve değerli heyeti, 
Galatasaray spor kulübünün Sayın Başkanı ve kıymetli Yönetim Kurulu üyeleri, sayın divan üyeleri, 
dinleyici olarak aramızda bulunan Galatasaray Spor Kulübü üyeleri, sayın misafirler, sayın dernek, Divan 
Başkanımız, basın emekçileri ve kulübün bugünkü toplantıyı organize etmekte görev almış, tüm 
görevlileri, hepinizi yürekten, saygı ve sevgilerle selamlıyorum ve elbette çok hızlı ve heyecanlı bir 
başlangıç olduğu için unuttum. Sarı kırmızı renklere gönül vermiş olan tüm taraftarlarımız, sizleri de 
selamlıyorum. 
10763 Levent Apaydın, değerli hazirun, Divan Kuruluna, yani bu büyük mesuliyetler taşıyan topluluğun 
içine, çok yakın geçmişte katıldım, 25 yılımı doldurduktan sonra, ama yıllardır bir kulüp üyesi olarak, 
bugün sarı kartı taşıyan katılımcılar gibi, dinleyici olarak, konuşma hakkına sahip olmadan, bu toplantılara 
iştirak etmeye gayret ediyorum, İstanbul'da, bulunduğum süre zarfında. Bizleri küçükken, dinleyici olarak 
bulunduğumuz ortamlarda, hele ki bizden yaşça büyükler varken, üstatlar varken, çok da aceleci olmayın 
söz almak için, biraz daha bekleyin, zamanı gelsin, sonra konuşmaya başlayabilirsiniz denmişti. Böyle 
öğretilmişti. Aslına bakarsanız yeteri kadar beklediğimi düşünmüyorum, çünkü, şunun şurasında 
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herhalde bir iki, üç yıldır divan üyesiyim. Ama yine de bugün ilk kez sizlere hitap etmek ve bu önemli 
kürsüyü sizin huzurlarınızda işgal etmek istedim. Zira önemli olduğunu düşündüğüm birkaç husus var. 
Şimdiden sabrınız için teşekkür ediyorum ve heyecanımı da dikkate alarak, beni dinlerseniz de memnun 
olurum. Sevgili Galatasaraylılar, biz mektepte okuduğumuz yıllar boyunca, Galatasaray Spor Kulübü 
Divan Kurulu toplantılarının, Tevfik Fikret salonunda yapıldığını hep gördük. Hatta bendeniz, zaman 
zaman gizlice arkadaşlarımla birlikte, o toplantılara katılır ve dinlemeye çalışırdım. Büyük bir keyif, büyük 
bir heyecan, büyüklerimiz, kulübün başkanı, Yönetim Kurulu, hepsi oradaydı. Dediğim gibi son yıllarda 
divan toplantılarımızın ekseriyetini, Galatasaray lisesinde değil, burada rahmetli başkanımız ağabeyimiz, 
Özhan Canaydın konferans salonunda yapıyoruz. Bu beni biraz şaşırtıyor. Zaman zaman maçlarda, maç 
dışında değişik ortamlarda bir araya geldiğim, Galatasaray Spor Kulübü üyeleri, dostlarım, arkadaşlarım, 
küçük kardeşlerim ve büyüklerimle sohbet ederken, bu durumdan sadece benim şaşkınlık yaşamadığımı, 
benim dışımda da aslında bu durumu hafif bir şaşkınlık ve garipseme ile karşılayan kulüp üyelerimiz 
olduğunu gördüğüm için, bu konuyu, burada huzurlarınızda dile getirmek istedim. Bunu dile getirirken 
de, ben böyle hatırlıyorum, eskiden bize böyle anlatılmıştı demektense, somut verilerle acaba konuşmak 
mümkün mü diye düşündüm. Yansıyı alabilir miyiz acaba, teknik arkadaşlar? Bu, bunu yaparken de tabii 
birinci yansıyı alırsak çok sevinirim. Bunu yaparken de geçtiğimiz dönemlerde, Galatasaray Spor Kulübü 
Divan Başkanları acaba toplantılarını nerede yapmışlara odaklanmak istedim.  
Efendim bu birinci yansıda göreceğiniz üzere, uzunca bir dönem, sevgili İrfan Aktar ağabeyim, büyüğüm, 
2006-2018 yılları arasında, abi sizleri de saygıyla selamlıyorum. 12 yıl boyunca bu görevi yapmış, hemen 
akabinde Sayın Eşref Hamamcıoğlu ve şu anda da ikinci kez seçilmiş olduğu için de tabii tebrik etmek 
istiyorum, kendisini ve heyetini, başarılar diliyorum. Sayın Aykutalp Derkan sürdürmekte. 
Biz bu 3 başkan dönemine şayet odaklanırsak, daha geriye gitmezsek ve bu başkanlar döneminde Divan 
Kurulu toplantılarının nerede yapıldığına odaklanırsak, sanki elle tutulur, somut verilerle konuşmuş 
oluruz diye düşündüm. Bunun için de, bir sonraki yansıya geçelim lütfen, öncelikle Sayın İrfan Aktar 
başkanımızın döneminde, toplantılar acaba nerede yapılmış diye böyle bir tablo hazırlamak istedim size. 
Tabii Sayın Başkanımız çok uzun bir dönem başkanlık yaptığı için, hepsini sığdırmak mümkün olmaz diye 
düşündüm. En yakın 4 yılı aldım ve buraya odaklandım. Sevgili Galatasaraylılar, bakınız 2013 yılında tüm 
yapılan divan toplantılarının %84 ünü, 2014 yılında %64 ünü, 2015 yılında %73 ünü, saygıdeğer İrfan 
Aktar başkanımız, Galatasaray lisesi Tevfik Fikret salonunda yapmıştır. 2016 yılında eksik olmuş toplantı 
sayısı, büyük ihtimalle değişik, olağanüstü bir şey yaşanmıştır, 8 toplantıda kalınmış. Şimdi bununla da 
kalmadım, bir sonraki döneme geçip bakalım istedim. Acaba yanıltıcı, hani istatistik yanıltır ya, zaman 
zaman böyle denir. Acaba yanıltıcı bir veriye mi bakıyoruz diye bir sonraki döneme bakmak istedim. 
 Bir sonraki yansıya geçelim lütfen. Sayın Hamamcıoğlu dönemine baktım. Hepiniz hatırlayacaksınızdır, 
2020 yılında Korona virüs tedbirleri ile büyük bir kapanma yaşadık, dolayısıyla Sayın Başkan, 2020 yılı 
toplantılarının neredeyse tamamını uzaktan yapmak zorunda kalmış. Ama ne ilginç ki, ilk 3 toplantısını 
yapmayı, fiziki olarak yapmayı başaran, Sayın Eşref Hamamcıoğlu, %100 oranla, 2020’yi kapatmış Tevfik 
Fikret salonunda. E, 2019 a bakalım, 2020 çok da dikkate alınmayabilir belki diye düşünenleriniz olabilir. 
Efendim 2019 yılında da gördüğünüz gibi, olağanüstü iki toplantıyı istatistik dışı tuttuğumuzda yaklaşık 
%60 a yakın bir oranda, sayın Eşref Hamamcıoğlu, toplantılarını, Galatasaray Lisesi Tevfik Fikret 
salonunda yapmış. 
Şimdi gelelim Sayın Başkanımız Aykutalp Derkan dönemine. Bunun için de yine en yakın döneme 
odaklanmak en doğrusu olacaktır diye düşündüm. Sevgili Galatasaraylılar, sayın divan üyeleri, aranıza 
yeni katılmış bir kardeşiniz olarak, 2013 yılında, pardon 2023 yılında, yani geçtiğimiz sene, oransal olarak, 
Divan Kurulumuz, toplantılarını, %10 dan daha az bir oranda, Galatasaray lisesinde yapmayı tercih 
etmiştir. Yani başka bir deyişle, toplamda düzenlenen 11 toplantının sadece 1 tanesini, Galatasaray lisesi 
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Tevfik Fikret salonunda yapmıştır. Ben bu kürsüden, kendi adıma ve benim gibi düşünmekte olan Divan 
Kurulu üyeleri adına, toplantılarımızın artık neden lisemizde yapılmak istenmediğini öğrenmek istiyorum. 
Bunu soruyorum, şayet Sayın Başkan, ya da heyetinden uygun göreceği bir ekip arkadaşı, uygun 
görürlerse, benim konuşmam sonrasında, yanıtlarlarsa çok müteşekkir olurum, ama elbette kendilerine 
bundan sonrası için, mümkünse ve lütfen, olması gerektiği gibi, toplantılarımızın yeniden Galatasaray 
lisesi Tevfik Fikret salonunda düzenlenmeye devam etmesi talebimi iletmek istiyorum. 
Gelelim ikinci konu başlığımıza. Neden Sayın Başkan uygun görürse, diyerek birinci konuyu tamamladım 
diye merak ediyor olabilirsiniz. İsterseniz önce tüzüğümüzün 99/2 numaralı maddesini hep birlikte 
hatırlayalım. Tüzüğümüzün Divan Kurulu ile ilgili, 99/2 maddesi var. Bu madde der ki, sizin için yüksek 
sesle okuyorum. Yönetim Kurulunun her türlü etkinlik ve tasarruflarını izlemek, Yönetim Kurulundan bilgi 
istemek, gerek gördüğünde inceleme yapmak, yani bizi anlatıyor, Divan Kurulunu anlatıyor. Gerekirse bu 
incelemelerin sonuçlarını, görüşleriyle birlikte Yönetim Kuruluna bildirmek, yani bizim buradaki sebebi 
mevcudiyetimiz budur, sevgili Galatasaraylılar. 99/2. Sayın Derkan aslında tam olarak bu madde ve 
benzeri sorumluluk bilinci ile olsa gerek ki, Sayın Başkan Burak Elmas’a, 2022 yılında bir mektup yazıyor. 
Bu mektubun varlığını bilmek, beni son derece memnun ediyor. Bir sonraki yansıyı alabilir miyiz, evet, 
çok okunmamakla birlikte, aslında ben sizin için önemli kısmı şey yapacağım, dile getirmeye çalışacağım. 
Sayın Başkan şöyle diyor. Divan Kurulu Başkanlığı olarak, Galatasaray değerleri ve menfaatlerinin 
korunması açısından kaçınılmaz olduğuna inandığımız bir incelemenin, ivedi olarak başlatılmasına ve bir 
araştırma komisyonu oluşturulmasına karar verilmiştir. Bunu söyleyen sayın Divan Başkanımız ve diyor 
ki bir araştırma komisyonu oluşturulmasına karar verdik, biz diyor. Yani bizden bahsediyor ve sonra diyor 
ki, komisyonda görev alacak arkadaşlarımızın isimleri aşağıdaki gibidir, onları okumuyorum. Kendisi de 
haliyle bu komisyonda. Sonra şöyle devam ediyor. Özellikle yapılan incelemenin ve kulüp Denetim 
Kurulunun hazırlanan raporla ilgili tespitlerini lütfen tarafımıza iletin ki, biz de araştırma komisyonu 
olarak sağlıklı çalışmaya devam edebilelim. Dolayısıyla bu yazıda sevgili Galatasaraylılar, gerçek manada 
bir Divan Başkanına yakışır bir hassasiyet, Galatasarayımızın menfaatlerini koruyan ve savunan bir duruş, 
hepsinden önemlisi, atılan somut bir adım görmekteyiz, ben bir kez daha bu sebeple Sayın bu yazıyı 
kaleme alan ve imza atan Sayın Başkanı, komisyonu oluşturan Sayın Başkanı ve bu komisyona katılan 
tüm üyelerimizi tebrik ediyorum. 
Sayın Elmas Divan Başkanımızın yazısına, hemen ertesi gün yanıt veriyor, sevgili Galatasaraylılar. Bir 
sonraki yansıya geçelim lütfen. Diyor ki, sayın Elmas, 5 Nisan’da bana bir yazı yazdınız, ben de size 6 
Nisan’da yanıt veriyorum. Tarihi 2022. Özetle, rapor ve talep edilen konularla ilgili geçmiş bütün bilgi ve 
belgelerin tarafınıza kulüp profesyonellerince, iletilmesi için gerekli talimatı veriyorum diyor, Sayın 
Elmas. Sayın Derkan’a cevaben söylüyor. Ayrıca önemli birkaç konuya daha değiniyor, Sayın Başkan 
Burak Elmas. Diyor ki ve bu konuları da, iki konu daha var ama ben konuları özellikle dile getirmek 
istemiyorum. Birazdan anlatırım, detaylarını, çünkü aslında odaklanmamız ve dikkate almamız gereken 
noktaların, başka noktalar olduğunu düşünüyorum. Bu nedenle. En sonunda siz konuşmam bitince, kendi 
kanaatinizi elbette verirsiniz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın konuşmacı, aslında gayet güzel devam ediyorsunuz. Yalnız bu şeylerdeki ıslak imzalar, KVKK 
konusunda, işlem demeyeyim ama sıkıntı, keşke onları maskeleseydiniz ama, o konuyu ben bir, buyurun 
devam edin. (bir de konu dağıldı yani. Bence esas konuya dönün.) 
 
Levent Apaydın 
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Saygılar sunuyorum Seyfettin hocam. Konu benim için çok dağılmadı. Ama sizin için de ayrıca özetlemeye 
çalışırım arzu ederseniz. (.... Altından nasıl kalkacağız, konu bu. Divan toplantısının esas konusu bu.)  
Sayın Başkan devam edeyim mi? Seyfettin hoca devam etsin mi? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Devam edin lütfen. 
 
Levent Apaydın. 
Teşekkür ederim. Sigara sağlığa zararlıdır hocam. Evet, çok affedersiniz. Yeniden hafızanızı tazeliyorum 
ki, kaldığımız yerden devam edebilelim diye, Sayın Başkan Derkan 5 Nisan’da bir mektup yazıyor diyor 
ki, benim için ve kulüp üyeleri için çok önemli konular var. Bu konularla ilgili bir komisyon kurduk, ben 
de bu komisyondayım diyor. Ertesi gün de Sayın Elmas bir yanıt veriyor, yanıtında diyor ki, ne lazımsa 
lütfen söyleyin, kulüp profesyonelleri size gereğini yapacaklar. Ama sadece bununla da yetinmeyin, iki 
tane daha maddemiz var. Bu maddelerle ilgili de lütfen çalışın diyor Sayın Burak Elmas. Ve bu konuların 
kurmuş olduğunuz araştırma komisyonu tarafından incelenmesini talep ederim diyor, özetle. Bu görmüş 
olduğunuz mektuplarda bunu söylüyor. Yani Sayın Başkan Burak Elmas, kurulmuş olan komisyona olan 
güvenini ve ne kadar doğru bir karar verildiğini yazısıyla ortaya koymuş oluyor.  
Peki, ben Seyfettin hocanın geldiği noktaya geldim, neden anlatıyorum size bunları? Ve bu mektupları 
özetleyerek size neden iletiyorum? Şu nedenle, sevgili Galatasaraylılar, sayın Burak Elmas bu 
yazışmaların üzerinden belli bir süre geçtikten sonra, muhtemelen konunun ehemmiyetinin 
derinlemesine bilincinde olması sebebiyle, konuyu takip etmek ve akıbetini öğrenmek istiyor. Bu amaçla, 
27 Şubat 2024 tarihli bir yazı daha kaleme alıyor. Yani geçtiğimiz, bakın Nisandayız, Mart değil, Şubat 
sonu, yani bir ay önce, 1.5 ay önce, Sayın Başkan Burak Elmas bir yazı daha kaleme alıyor. Diyor ki, 
yazısında bakın. Bir sonraki yansıya geçelim lütfen. Siz bana bir mektup yazmıştınız diyor, Sayın Başkana, 
sayın Derkan’a söylüyor. Ben de size hemen ertesi gün yanıt vermiştim ya diyor, yanıt vermekle de 
kalmamıştım, size olan güvenimi ifade etmiştim, ekstra konular için de lütfen bu konuları da araştırır 
mısınız diye sizden ricacı olmuştum diyor, mektubunuzun üzerinden yaklaşık 22 aylık geçen süre zarfında, 
olduğu gibi okuyorum, kurduğunuz komisyonun hazırladığı rapor hakkında herhangi bir bilgilendirme 
veya raporun bulguları konusunda bir açıklama ile karşılaşmadım diyor Burak Elmas başkan. Şahsım ve 
bazı üyelerimiz nezdinde, konunun zaman içinde unutulmaya terk edildiği endişesini uyandırmaktadır 
diyor. Sonra şöyle devam ediyor. Bence bu nokta sizin için çok önemli. Lütfen dikkatle dinleyin, şayet bir 
rapor hazırlandıysa, yani 22 ay Martta geçmiş, bugün Nisandayız, 24 ay, tam 2 yıl geçmiş, şayet bu rapor 
hazırlandıysa, bu raporla ilgili kulüp Yönetim Kurulunu ve divan üyelerini bilgilendirir misiniz lütfen diyor. 
Ayrıca bu mektubumu lütfen Divan Kurulu toplantısında da okuyun diyor, Sayın Derkan’a, Sayın 
Başkanımıza. Sayın Başkan Mart toplantımızda bu mektubu okudu. Hepimiz hatırlıyor muyuz? Katılanlar, 
katılmayanlar. Tamam. Şimdi minik bir videomuz var. Bunu alabilir miyiz sevgili arkadaşlar.  
Ben şey yapayım, herhalde teknik, çözemeyecek gibi görünüyor. (video) evet, şimdi bitti. Takip 
edebildiniz mi? Ne kadar edebildiniz bilmiyorum. Değerli Galatasaraylılar, bizler Galatasaray spor kulübü 
divan üyeleri, Divan Başkanımızın bir komisyon kurup, ardından kulüp başkanımıza, o dönemki kulüp 
başkanımıza bir yazı yazıp, başkanın yanıtını ve desteğini alıp, aradan 2 yıl geçmesine rağmen, yine o 
dönemin başkanının hatırlatmasına rağmen, sanki bunlar hiç yaşanmamışçasına, sessiz kalmasını 
anlayamıyoruz. Ben şahsen anlayamıyorum. Biz Galatasaraylılar, Divan Kurulu üyeleri, tüm bu 
yazışmalara ve tüm bu olan bitene rağmen, Divan Başkanımızın, biraz önce izlediğiniz videoda, gelen 
evrakı okudum, şimdi gündeme geçiyoruz deyip, sayfayı çevirmesini kabul etmiyoruz. Ben şahsen kabul 
etmiyorum. 
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Evet ben bu konudan, sayın Elmasın yazısı ile ikinci kez haberdar oldum. Ama herhangi başka bir üyemiz, 
bu konuyu dile getirebilirdi, buna değinebilirdi. Benim için sonuç değişmiyor, kim olduğu değil, konunun 
hangi ana fikirde toplandığı önemli. Bu konuyu geçiştirmemeliyiz, bu konu geçiştirilemez. Zira asıl olan 
Galatasaraydır. Şunu anlayabilirim sevgili Galatasaraylılar, bize denebilir ki, bu yazı okunduktan sonra, 
sevgili Galatasaraylılar, ben raporu yazdırdım, sizinle paylaşamıyorum. Süre gelen davalar var, bunu size 
anlatamam. Bakın bu söylenebilir. Denebilir ki, sadece şu, şu, şu konularla ilgili size bilgi verebileceğim. 
Ötekiler için bana güvenin denebilir. Kapalı bir oturum yapıyorum, şu tarihte yapacağım, orada sizi 
bilgilendireceğim denebilir.  
Ama bunların hiçbiri bize söylenmiyor. Sanki yokmuş gibi davranılıyor, adeta biz üyelerin aklı yokmuş gibi 
davranılıyor. Sayın Başkan, ben Sayın Başkan Burak Elmasın bahsetmiş olduğu ve mektubunda değindiği 
bazı üyelerden biriyim. Benim dışımda diğer bazı üyelerin kim olduklarını da bilmiyorum. Yani isimlerini 
bilmiyorum. Ama bilmem de gerekmiyor. Sorumluluk sahibi, sarı kırmızı sevdalısı Galatasaray spor 
kulübü üyelerinin bu mektuptan sonra sizlerden bir açıklama beklemesi son derece doğal diye 
düşünüyorum. Acaba bu konuda bir açıklama yapacak mısınız, ne zaman yapmayı planlıyorsunuz? Ben 
bir divan üyesi, renktaş kardeşiniz olarak, siz ve komisyon üyelerinin, sadece siz değil tabi, siz ve 
komisyon üyelerinin ve tabii divan heyetinin, bir sorumluluğu olduğunu ve bizleri bilgilendirmekle 
mükellef olduğunuzu düşünüyorum, bunu sizlerden talep ediyorum Sayın Başkan. Hepinizi beni 
dinlediğiniz için en derin sevgi ve selamlarımla, selamlıyorum. Kendinize iyi bakın, hoşça kalın. Asıl olan 
Galatasaraydır. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Levent Apaydına teşekkürler. Cevaplar hazır fakat gündeme bağlılık olağanüstü bir toplantı değil, 
olağan bir toplantı ama ben toplantının sonunda cevabı vereceğim. Ama şunu belirteyim sadece, 
saygıdeğer konuşmacımız Levent Apaydın kardeşim, bir arşiv çalışması yapmış. Ya, tesadüfe bakın ki, 
sizlerin teveccühü ile ben saygıdeğer İrfan Aktar başkanımızın 2012 yılındaki yönetimine yazman üye 
olarak girmiştim. Dolayısıyla ama divanın arşivini de dijital ortama taşımaya çalışıyoruz, zaten aldığınız 
görüntü de muhtemelen bizim divan kayıtlarından son derece şeffaf, son 40 yılın bütün toplantı kayıtları, 
nerede olduğu, hangi zamanda olduğu, Çarşamba mı yapılmış, Perşembe mi yapılmış? Hangi lokasyonda 
yapılmış, ama orada bir eksiklik gördüm, eleştirmek anlamında değil, kendimi savunma ihtiyacım da yok. 
Örneğin OHAL döneminde biz mektebi kullanamadık, statta da müze yapıldığı için, çok amaçlı salon, stat 
mekânlarını da kullanamadık. Mesela Dedeman otelini göremedim orada, uzunca bir süre, uzunca bir 
süre, size önerim bu konuda divan sekreteryasına uğrarsanız, bütün son 40 yılın, hangi toplantı, nerede 
yapıldı, çok düzenli olarak kayıtlarımız mevcut. Ayrıca, okula geçmesi, sonraki tarihtedir, çünkü daha 
önce, genellikle Hasnun Galipteki kulüp lokalinde yapılıyordu. Hatta bir tarihte Perşembe günleri 
yapılıyordu. Daha sonra ikinci Çarşamba rutini başlamıştı. Sadece şunu söylemek istiyorum. Biz divan 
yönetimi olarak, yani yenilenmiş divan yönetimi olarak, 2024-2026 dönemi için geçtiğimiz ay yapılan 
teveccühünüzle seçilen yeni ekip, ilk toplantımızı yaptığımızda, Çarşamba günü katılamayan arkadaşlar 
için, tüm toplantıların Çarşamba değil, Cumartesi de olabileceği ve okul mekânlarının mümkün mertebe 
daha sık nasıl kullanılabileceği konusunda, bir prensip kararı aldık. Örneğin Mayıs ayındaki seçimli genel 
kurul, seçim genel kurul toplantısından önceki toplantıyı, mutlaka okulda yapacağız. Yalnız şunu 
hatırlatmak istiyorum. Ben de 8 yılı mektebi sultanide geçmiş bir kardeşiniz, ağabeyiniz, ne ise, olarak, 
şunu sadece söylemek istiyorum. Bizim okuduğumuz yıllarda, yani 70-78 döneminde, Çarşamba günleri, 
bizim yani ağırlıklı toplantı günümüz, okul yarım gün tatildi, dolayısıyla faal bir okula, yoğun bir eğitim 
verilen, yoğun sosyal aktiviteler olan bir okula giriyoruz. Ha bu okulda yapmamanın mazereti değil, ama 
bu bir bize divan yönetimi olarak bir operasyonel kolaylık veriyor, statta yapılması. Ayrıca naklen yayın 
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araçları ve okulda yapmanın veya stat dışında yapmanın, yani bizim stüdyolarımızın olduğu mekân 
dışında yapmanın ekstra maliyetleri var. Ama bunlar mazeret değil. Ha bunu nasıl yapabiliriz? O konuda 
size yeni yani Eylül dönemi malum, bizim akademik yıl gibi, yeni şey dönemimizdir. Divanın açılış 
dönemidir, yani Ağustos tatilinden sonraki dönemidir. Bu konuda detaylı açıklamalarımız olacak. Ama o 
arşive bir göz atmanızı öneririm. Araştırma komisyonunun sadece şu raporunu söylemek istiyorum. 1 
Haziran 2023, Sayın Aykutalp Derkan, Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanı, Sayın Başkan, 22 
Nisan 2022 tarihli yazınızla görevlendirdiğiniz araştırma komisyonu olarak çalışmalarımız tamamlanmış 
olup, hazırladığımız rapor ve ekleri ilişikte bilginize sunulmaktadır. Bu raporu kısmen veya tamamen 
uygun göreceğiniz kişi ve mercilerle paylaşma kararı sizin takdirinizdedir, saygılarımızla. Mustafa Arif 
Ekeman 5066. Mehmet Ayhan Özmızrak 6889, Ufuk Bakkal 7776, Mehmet Dedeoğlu 8993, Ahmet Hakan 
Eken 12418, Şenol Çilek 16635. 5 kişi ile kurulmuş, sonra bir kişi ilave edilmiş, bir avukat arkadaşımız, 
spor hukuku konusunda ve uzman. Sizlerin onaylarıyla seçilmiş komisyonun verdiği bize raporun kapak 
sayfasını okudum. Biz de 2021-2024 döneminde sizlerin oylarıyla seçilmiş, Divan Kurulu Başkanlığı olarak, 
yani seçimimizden 1 gün önce, bu raporu, eklerini, gerekli kişilerle yapılan görüşmeleri, kulübümüzün 
spor yasasına göre ve medeni kanuna göre ve tüzüğümüze göre, ilgili mevzuata göre, zorunlu organı 
olan, 3 zorunlu organımız var malum, genel kurul, ondan sonra Yönetim Kurulu ve Denetim Kurulu, 
Yönetim Kurulumuza ve Denetim Kurulumuza gizlilik kaydıyla, kapalı, mühürlü, zarf içinde teslim ettik. 
Bu bir. İkincisi, bu raporun, bu bir türev dokümandır. KPMG raporu, yani Sayın Burak Elmas başkanlığı 
sırasında süreç, anlattınız, yazışmaları koydunuz ama biz o yazıyı, ben yazmadım sadece, imza benim 
doğru, o zamanki Divan Kurulu Başkanlığı olarak, 5 kişilik heyet adına, o yazıyı yazmamızın nedeni, 
kamuya açık bir ortamda bir webinar, üyelerin girdiği varsayılan ama bütün ses ve görüntü kayıtları alınan 
bir ortamda, bir webinarla başladı, menajer komisyonları, tırnak içinde konulu bir webinar, biz onun 
üzerine camiada bir infial olunca, bu komisyonu kurma ihtiyacı duyduk. Otonom bir kurul olarak, 
yönetimden bağımsız otonom bir kurul olarak, o reflekse gösterdik ve haftasına biz Divan Başkanı olarak 
ben ve iki başkan yardımcısı, o kuruldan çekildik, tamamen otonom, sizlerin oylarıyla seçilen ilgili 
uzmanlık dallarındaki 6 kişilik bir heyete şey yaptık. Devrettik. Sonuç, raporlarını ara safhada da çay, 
kahve sohbet faslı dışında, Divan Başkanı dahil, hiçbirimizin o komisyona bir müdahalesi olmadı, 
tamamen otonom, özerk bir kurul olarak, çok verimli bir çalışma yaptı.  
Hem KPMG raporu, kulüp evrakı arasındadır, çünkü biz de zaten oradan aldık. Hukuk departmanı ve mali 
departmandan aldık, hem de bakın arkadaşlar, saygıdeğer üyeler, Divan Kurulu eski yüksek murakabe 
kurulu gibi yönetimleri seçen, bir yapısı yok, bir istişare ve danışma kurulu, belli bir seviyede denetim 
yapıyor, evet, zorunlu bir organ olmadığı için ne bir savcılığa ne bir şeye, Divan Kurulunun bunu verme 
yetkisi yok. Ben divan üyesi olarak, hepinizin bunu bildiğini varsayıyorum, dolayısıyla bütün bu raporlar, 
zaten kulüp evrakı arasında vardı. Komisyonun bulguları da ve yaptığı görüşmeler de gizlilik kaydıyla, 
saygıdeğer yönetimimize ve saygıdeğer Denetim Kurulumuza, mühürlü, kapalı zarf içinde teslim 
edilmiştir. Sonuç budur. Divanın sonucu budur. Evet, şimdi. (Sayın Başkan, saat 4 oldu, yani... lütfen.) 
saygıdeğer üyeler, sabrınıza sığınarak bu konuşmayı yaptım. Şimdi konuşmacı listemizle devam ediyoruz. 
Saygıdeğer Seyfettin Gürsel hocamı çok beklettik. Buyurun. 
 
Seyfettin Gürsel 
Teşekkür ederim. Değerli başkanlar, değerli Yönetim Kurulu üyeleri, fikri takip için söz aldım ve esas 
konumuza nihayet dönme fırsatımız olacak. Esas konu da malum, bu borcun altından çok özetle 
söylemek gerekirse, nasıl kalkacağız? Şimdi bundan ne kadar ay önceki, kaç divan toplantısı öncesi 
bilemiyorum. Yine mali konular gündemdeydi, sayın Divan Başkanı, bu borç meselesini gündeme 
getirmişti. Bu ben de fırsat bilerek söz almıştım ve özetle şunu söylemiştim. Mutlaka bizim bir orta vadeli 
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borcu aşağı çekme planına ihtiyacımız var. Bunun için de bir faiz dışı fazla metodolojisini kullanarak, 
önümüzdeki işte orta vadeli dediğimiz, 3 yıl olabilir, ideal. Böyle bir planla, yönetimin daha doğrusu, 
böyle bir planı hazırlaması ve bunun divanda tartışılması, bu tabii son derece zorlu bazı ikilemleri, sportif 
başarı açısından, zorlu ikilemlerle de karşı karşıya bırakabilir. Ama bundan kaçınamayız. Onun üzerine, 
Sayın Başkan, söz almıştı, beni de çok mutlu eden bir konuşma yapmıştı. Biz de aynı şeyi düşünüyoruz, 
bu vaatle geldik ve böyle bir programı da hazırlamaktayız demişti. Oradan beri ben de bekliyorum, bu 
program acaba ne durumda, hazırlık devam ediyor mu? Şimdi bugün de divan toplantısının esas konusu, 
bu olduğuna göre, bu fırsatı kullanmak ve tekrar bunu hatırlatmak istedim. Ama bu vesileyle birkaç şey 
daha eklemek istiyorum. Bir kere birincisi, tabii ki bir bütçe sunuldu. Bu bütçe ve bir önce yönetimi tebrik 
etmeme izin verin. Zarar, ciddi oranda düşürülmüş, yani en son rakamı hatırlıyorum, onu söyleyeyim, 
zaten rakamlar mutlak olarak önemli değil. 855 milyondan, zarar galiba 820 milyona indirilmiş. Bu 
enflasyonu düşündüğünüz zaman, TL, bir yıllık enflasyonu, bu ciddi bir başarı. Fakat sorunu çözmekten 
çok uzak. Zarar olduğuna göre belli ki hâlâ borç yükü artıyor. Öyle olmalı. Ama bunu bütçelerden 
göremiyoruz. Çünkü bütçeler sonuçta belli kurallara yasalara göre yapılıyor, zorunlu olarak, tabii ki bu 
bütçeler, genel kurula sunuluyor, ama sonuçta bu önemli bir aynı zamanda fırsat, bir orta vadeli programı 
hazırlayıp, divanla paylaşması için yönetimin. Çünkü bu geçmiş 9 ayın, geçmiş dönemin bütçesi zaten 
böyle bir programın başlangıç şeyini, malzemesini taşıyor içinde. Gelecek 9 ayın, gelecek dönemin yani 
orta vadeli programın ilk 1 yılının malzemesi de gelecek bütçede var. Ama bunları şeffaf olarak ve 
dinamik olarak bu çerçeve içinde görmemiz mümkün değil. 
Ama bunun tabii ki başka yolları var, daha dinamik, daha akıma dayalı, gelir-gider akımlarına dayalı bir 
programla acaba ne zaman ve ne pahasına biz borçlanmayı önce durdurabiliriz ve ne kadar faiz dışı fazla 
vererek, acaba bu borcu azaltmaya başlayacağız? Böyle bir plan, kolay olmayabilir. Elbette gelir, gider 
kalemleri üzerinde mutlaka tartışmalar olacaktır. Bunların elbette gerçekçi olmaları gerekiyor. Bunun 
içinde Florya da olabilir, başka şeyler de olabilir. Ama bunun yapılması bence elzem. Lafı da çok 
uzatmayacağım, Sayın Başkan, eğer mümkünse, bu hazırlık ne durumda, bilgi rica edeceğim. İkincisi, bir 
şey daha dikkatimi çekti. Bu zararı azaltmada, yani durumu şimdi buradan, kürsüden, işte televizyondan 
yayınlanıyor, o oluyor, bu oluyor, hani başkan da söyledi, haksız değil, sözlerimizi dikkatle kullanalım 
diye, onun için biraz kapalı konuşacağım ama şöyle bir şey de dikkatimi çekti. Yani tebrik ettim yönetimi, 
zararı ciddi ölçüde azalttığı için ama, sanki bir gelir kaleminde de ciddi bir yüksek artış olduğu için biraz 
da bu olmuş. Yani yapısal sorun hâlâ duruyor gibi gözüküyor. Sanki bir futbolcumuz, hani sağ kanatta 
oynayan, onun epey, yüklü bir rakamla şey etmiştik, satmıştık, herhalde o kalemin içinde o var, öyle 
anlaşılıyor. 1 milyar 400 milyon mu neydi? 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yok. O hasılat kaleminde yok. O yatırım kaleminde var. Yani ama çok doğru, yani. 
 
Seyfettin Gürsel 
Yani o dikkatimi çekti. Yani şunu söylemeye çalışıyorum. Lafı da hiç uzatmak istemiyorum. Bir de son 
olarak divan toplantılarıyla ilgili bir önerim olacak. Bir dakika. Dolayısıyla yapısal olarak hâlâ durum 
sorunlu. Ve bunun bir an önce ele alınması lazım ve kulübün, divanın üyelerinin buna odaklanması şart. 
Kulübün hem yönetiminin, hem profesyonellerinin, bunun yolu da bence kesinlikle böyle bir orta vadeli 
programı hazırlamak. Ha bu 3 yıl uzun olabilir, ama hiç olmazsa 2 yıllık olsun. Hani bir önümüzdeki yılı 
görelim, şöyle bir hedef koyuyoruz, borçlanmayı durduracağız, ikinci yıl düşürmeye başlayacağız. Şimdi 
şunu da söyleyeyim. Borcu sıfırlamak da gerekmiyor. Bu da yanlış anlaşılmasın, bunları daha sonra, eğer 
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böyle bir plan gündeme gelirse, divanda. Ayrıntılı konuşuruz. Hepimiz görüşlerimizi paylaşırız. Önemli 
olan borcun azalmaya başladığını göstermek ve bunu hakikaten güvenilir bir şekilde uygulamak. 
Şimdi şeye gelince, divana önerim. Yani Allah aşkınıza, burada bütçe konuşulacak onun için ben de 
özellikle geldim. Bugün dersim vardı, 1.5 ta bitiyordu. 1 saat erken bitirdim geldim. Sırf önemli bir konu 
olduğunu düşündüğüm için. Yani ilk başta kusura bakmasın arkadaşlar, Urfa, uzun uzun başkan anlattı 
zaten, bir daha Urfa’yı anlatmaya gerek var mı? İki, tamam haklı olabilir arkadaşımız, çok önemli belki bir 
sorunu gündeme getiriyor. Ama kel alaka, bugünün konusu ile yani şunu söylemeye çalışıyorum. Divanda 
belki, günün, divanın esas maddesi ile ilgili konuşmaları bir arada yapıp, sonra sözü farklı konularda almak 
isteyen üyelere tabii ki verilebilir. Artı ikinci bir şey daha, önerim var. Biliyorum çok tepki ile karşılanacak. 
Bir ara bu divanda, hatırlıyorum, çok olmadı. 10 dakika ile acaba sınırlayabilir miyiz, konuşmaları 
denmişti. Kıyamet kopmuştu ve reddedilmişti. Bence yeniden düşünün bunu. Çünkü 10 dakika bile çok. 
Fazla bir süre yani, söyleyeceğimizi kısaca özetleyip, söyleyebiliriz. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Seyfettin Gürsel hocam çok değerli bir orta vadeli program, çünkü çok değerli bir iktisatçı, duayen 
bir büyüğümüz, belki normal bir divan toplantısında değil ama bir workshop, bir çalıştay biçiminde, 
uzman, konunun uzmanları, ilgilileri, konu da dağılmaz. Bu konuyu değerlendirmekte yarar var. Ben 
saygıdeğer Yönetim Kurulumuza ve sizlere bu konuda şey yapacağım, danışacağım yani. Şimdi süre 
kısıtlama konusu, hep gündeme geliyor ama, tüzüğümüzün ve kıyasen, divan iç tüzüğümüzün de ve 
divanın da şöyle bir teamülü var. Daha doğrusu, tüzükte ilk 3 konuşmacı konuşmadan süre kısıtlama 
önergesi verilemediği için, bir genel kurulda 50, 60 kişi, divan toplantısında da 8 ila 10 kişi, zaten baştan 
kayıt verdiği için, onların sınırsız süresiz konuşma hakkı baki, ancak biz o süre kısıtlama önergesi kabul 
edildikten sonraki, 10 kişi yazdırdıysa, 11 inci kişiye onu uygulayabiliyoruz, pratikte anlamı kalmıyor ama 
bu tabii çok uzun, verimsiz, tekrara düşen konuşmalar devam ettiği müddetçe, tüzük çalışmalarında o 
baştan o ilk 3 konuşmacı maddesi çıktığı anda, iş görsel bir sunum kullanılmayacaksa, 5 dakika, işte bir 
görsel materyal video vesaire kullanılacaksa, 10 dakika ile sınırlandırma ama Galatasaray demokrasisi 
yönünden gönüllü süre kısıtlamasına benim şahsi önerim o olur, yani üyelerin o zamanı ekonomik 
kullanma becerilerine ve bırakmakta yarar görüyorum. Yani zoraki değil ama hakikaten çok verimsiz, 
uzun, bıktırasıya, salonu boşaltan konuşmalar da olmuyor değil. 
Saygıdeğer konuşmacılar, Nisan ayı oturumumuzu sonlandırıyoruz. Mayıs ayı, saygıdeğer Yönetim 
Kurulumumuzdan bir katkı olacak mı? Ben konuşma talebi yok, herhangi bir cevap, zaten Sayın Başkan 
arada cevapladı. Bu konuda Mayıs ayı toplantımız Galatasaray lisesinde olacak, yalnız bunun Çarşamba 
mı cumartesi mi olduğu, belki fark eden arkadaşlar olmuştur. Toplantıya ben, toplantı öncesi geldiğimde, 
sayın müdürümüz Reşat Dabak kardeşim zaten bizim Divan Kurulu üyemiz, divan tribününde de yer alıyor 
yani uzun yıllardır, dolayısıyla mutlaka Galatasaray lisesinde yapacağız, seçim öncesi. Yalnız Yönetim 
Kurulumuz tarafından seçim takvimi ilan edildiğinde, son düzlükte aday ekiplerinin de kendilerini 
tanıtması anlamında ve listelerin kesinleşmesi anlamında, size önümüzdeki 10 gün içinde bu divan 
gündemini ve yerini, zamanını ilan edeceğiz.  
Yönetim Kurulumuz bu sabah yaptığı Yönetim Kurulu toplantısında, 18-25 Mayıs olarak ilk toplantı zaten 
pratikte mümkün olmuyor. 25 Mayıs olarak, Cumartesi olarak bu kararı almış. Sayın genel sekreterimiz 
bunu genel kurul ilanı zaten yapılacak, biz de ona göre, Divan Kurulu olarak listelerin verilmesi, renk 
çekimi vesaire bütün prosedürü ilan edeceğiz o takvime paralel olarak, ilan edilmesini bekliyoruz. 
Dolayısıyla toplantı, yeri, zamanını size bilahare bildireceğiz. Gündemini de. Ben iyi ve sağlıklı günlerde 
görüşmek üzere, hoşça kalınız diyorum. Nisan ayı oturumunu kapatıyorum. 
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Aykutalp Derkan (6833) 
Başkan 

 

 
 
 
 
 
 
 
 

Sonay Kale (9001) 
Başkan Yardımcısı 

Yalçın Kaya (6904) 
Başkan Yardımcısı 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Z. Nilüfer Sanvar (7167) 
Yazman 

Ali Tüzmen (8377) 
Yazman 

 
 
 


